
PRSTSK$L NR. }};S4

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej rv dniu 28 kwietnia 2004 roku
ll' sali r* ie lci furik-eyjnej Do mu Kuhur,v- *' Jqdrzejn wie.

Ad. r.
Przewodniez4ea Radl' Miej,si,iej Elátriera Wiinierts,*'-a o godanie 1010 ofwarh obra-d,v*

)LX sesji Rady Miejskiej rv JEdrzejorvie. Obrady rozpoczgto przy obecnoéci na sali obrad 19
r-akr¡eli na -srén 2l radnyct4 so stano*-i q0,48 9i ogé&: Redy= Przet¡l'*dniezaqa stt*-ierdzila
quorum prawofincne do podejmowania uch*'al.

Przew¡dniezqea Rady pow-itah pr+t¡y*lyeli- aa sesjq: Burmistrc¿ Leszka Kapeiq, Wiee
burmistrzórv: Janusza Wozniaka i Stanislawa Nowaka" radnyctr, naczelników r+ydzialów
l irz-qdu Miejst-iego= kierowrikór*. jednostek organ-izaeyjnyah gminy. araa wsz,vstkieh
przyüylch na cbrady.

Przewodniczqca Rady zglosila kandydxurq radnego Ry--szarda Dzw¡nka na -sekctara
obrad; radny Dzrronek rv¡nazil zgodE.
.Sekretarzem o hrad je-dno gkr,-rn-ie r*1üran* radnego R-yszarda Dzw¡rdra

4d.2.
Przewodnicz4ea Rad,r: poinformowab" ze na -se--tji r*- d¡iu 25 m¡rea nieobes.na lry*la

r¿d*a Janina Sz¡enia'*-a iriieotreeircr--se z-rrstah uspra.r*'iediir*'iora-

A.d.3.
Przewodniezaga Rad,v Miejskiej El2trieta 1ñ'i$nie¡*--ska i*pror*adzila do porzqdkr: r:tmd

pkt 1 1: ,,LIchwala r.r. sprawie przl.jEcia koncepcji rxrdcrnizacji oezyszczalni .{eiekórv
e Piaskaeh"= Prz€s,'odni*zqga poinformow-al4 ?e projekr r:ehw-aly- zosr¿l dorEczony radnym
rv ustawowo przeu'idzianym terminie.

Burrni-sltz Leszek Kag-reia - i' n*i4zJiu z r*yeofaniem rezlgnac,ji i.:itaseirJs - i*aasi
o r*1'cofanie z porz4$ku obrad punktu l7: .,{ Ichnala rv spravvie zmianl' uchwall' nr V/l 86/03
R.ady lVlielskiej w Jqdrzejowie t dnia l0 grudnia 2003 r r*'sprawie podatku rolnego na2004
rok oraz fntroru tegn podaflu w &odzs in-!i&,ca-='=

Rada Miejska rv Jqdrzejorvie jednogloinie prz-ljqla ¡xrprarvkq do ¡nrz4dku obrad,
¡xrlegajasñ= na *prowadzeniu pkt 11 r* brzmiedu: Jjehi*a}-a w sprar*'ie pr4jEeia koneepeji
nrodernizaeji o*ry-szczalni Écieków r*-Piask-asb". i przes::nigeiu numeraeji.

Rada Miejska w JEdrzejorvie przyjEla poprawlq zgloszon4 pwEr, Burmistrz¿ Leszka
KapeiE: -'lyeo&nie z porz4dku obrarl pur*,ti: l7: -I,ieh*ab r*: sprar*'ie zmiany rrehw-aly' nr
XV/186/03 Rady Miejskiej wJgdrzejowie z dnia l0 grudnia 2003 r w sprawie podatku
rolnega na 2004 rok oraz pobcru tegc podatku rv dradze inkas&", nastqpujqcq iklÉeiq glcsórv:
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Rada Miejska w J$rzejowie jednoglo*nie piz*qla porr$ek *lrad=

1- fti*areie .EsjL -st$ierdzcnie (luoruJrL powahaie selr-etarza stlraiJ-
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Usprarviedliwienie nieobecnoÉci radnych na sesji w dniu 25 marca 2404 r
Pr+iee ie nirrz¡dku nhrad.

J - f c -  
- f  ' -  - - _

Prz.riEcie protokofu z poprzedniej sesji.
7¡¡vlania i ini*rnelacie radnvch.- - - - ¡ - -  - - - - - - - -  -  - - - - - - t  -  _ _ - J

Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
Spra.*-e'zdaiiie z wltonania uchr*al Rad;v prdjqty-eh na poprzedne; -sesji-
Sprar.vozdanie z dziatalnoríci Pl¡.walni Miejskiej; omórvienie wnisskórv Komisji
R e'*' i zl' i n e i d n¡ v.. c zac v c h anal i n' k o,cfl di \r- - ¿ J - " J  - a - r ' -

Funkcjonowanie Targo*,icy Miejskiej.
{iehpaJa x' spraw-ie prryjqeia -rBrar*'ozdania. z i*1-ko$Enia tru¡Jzetu mia.sa i gr-niny
JEdrzejó'*' zarok2}Ai oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi l\4iasta JEdrzejcr.la.
I iehrryala \,! sprawie prryjge ia honeegrc:ji modernizaeji nerywezalni sciekóil

9.
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w Piaskach"-
!?. Ilsh-*ala 'w spraw'ie utworzenia ohworJów gloso'"v'ania 'w Szpitalu -*Jqdrzejowie

i Domu Pcmocy Spolecznej w Mnichor+'ie dla przeprowadzenia ',q'borórv

dn Parhmentu Firnpejsk iegn
13. Uchrvala.x spra*rie: uchrvalenia statutu Oérodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gmin;'

rl-Jedrzein'wie-- < . ' ' - ' J

14- Ltchr.vala \r' spra$/ie zmiany uchwal,v Nr XVI/I 17/95 Ptady lr4iejskiej rv Jqdrzejar.vie
z dnia 28 gru'Jnia lgg5 rnku w rpra'*'ie utworz-rnia liminnego 7esp,fu Ohsi-':gi SzIí¡l
i Przedszkoli rv Jpdrzejowie.

l5.Ilrlr¡*:¡1.¡ -'r. ,sprawie: irpror*'adz- -enia zmian r*- lleh¡¡ale Nr XVIlil33/04 Rady
Miejskiej w Jqdrzejor,¡ie z drrLa 29 stS.cznia 2AA4 r w sprarvie "gminnego pragramu
profilalllyti i roz,p'iqzyrania protrlen-rr-rru a&oli¡rlqr:r-"veh na rñk ?044 "

16. Uchrvala w sprarvie utr*'orzenia Srodkórv specjalnych przy Gminnym Zespole Obslugi
-qzkót i Prz-edszlioli i*' Jqdrzejo*'ie i OÉr*dku Pomoey Spoleez:rej ivtiasta i Gminy-
w JEdrzejo'*'ie.

17" I-ishirala w- spra,wie przy'stqlirnia Gminy -Iqdr".Fjów do p-rrozumienia o 
"r'spótpra,cyw zakresie przygotorvania dokumentacji niezftdnej do zloienia x'niosku

aplikaeljnego projektu pod nazl*€ -e--*wi€tokrry-,skie" tr*ar"-$!!€gc r*-ranrac,h
Zintegrou'anego Programu Operacl'jnego Rozrvoju Regionalnego na lal'e2AM-2046.

I R. I Ie hi¡v"ala *' spra*'ie u1'sokose i stau'ek oplat za z4iqe ie pasa drogowrgdr.
19. Uchrvala rv spra$/ie przeznaczenia do sprzedary w drodze przetargu publicznego

qien-¡ekrrnr'sqi komrrnalnej-. oanarrsnej r*' rejesrraeh ewidencji grunfów ohr 03
m- JEdrzejoua jako dziatkaw 2lA, poloZonej prz¡' ul- Klasáornej.

2{}- {,ieh¡*ala rto- sprai*-ie r*;:raienia zgod.u- na nabye.ie nien:elromo-{ei drr as*l¡¡¡
komunalnego.

? 1. t-ieh-rrya-l.a w spr-awie usta.i---enia najnilsz=egs r*3nagrarlzerria zasadniezego oraz *-aíofui
jednego punktu dla potrzeb r.rX'nagradzania praccunikóu. zatrudnionych
u iednostk-aeli organi¡:-e.tjny-eh gmin,,* Jqdrzejóra' - Zaiilad R-emontor*r: Budrrwiany

J - - - _ _  
- ' ' - - - - -

przy UrzEdzie Miejskim rv Jqdnejorvie.
??. { lrhr*'al¡ \+ rprar+ir zat-wierdzenia raryf Taktada Wodoe iryó*' i fknalizac- ji

w JEdrzejowie za zbiorowe zaopalrzenie u'' r*'odE i zbioroue odprou.adzanie áciekórv.
- a  / - I - I ^ ^ - - i ^ ) - :  ^ ^  i - ¿ ^ - ^ I ^ ^ l ^
¿ -! ! rt l l l t l \Ar rEtr / r rt;t r ltrt:r r lrr;a!- ir-  - f _  -  - - - - f _  -  - - ' J ' '

24. Spra*y ráime-
25. T,arrrknie.e ie +trrad.

Ad,4,
Nit zsloszonii uito'ap- do nrot+kotu z rr-rnrzrdniei -qesii- -  - o - ' - - - '



Rx*: Miej-tk+ p¡ryjqla.protokél z p+prz-edniej se,-s;i-

Ad. 5.
t = Radna- Jenina Saeniaw-a plt4 na jal4 =sumq z;-rstaly" =spr-:s-dane miesz-.kania korrrunalrr*

i grunty w 2003 roku.
?. Raril:ia. Ja':i¡a Sz:enia'rEa pytz-- ra ile zeistal ¡*vresprrJclre=an:' brldynek na el= 11

Lislopada pc bylyrn WKL.
3- R-a-dn¡. Janina Szreniawa FltA jalt siq przedsla'*ia sytuaeja z amfite-aJ¡em *,. Pa':ki,¡

700-Leeia.
1- Rad¡a janina Szreniar*a prosi. atry na. r¡l- Ja--siarr*,a-, rl' prawo od ul= Party'z.an{ów

w1"*'ieáó kamienia.
!s- R-adna J¿nina Szreniar*a prtsi o zami)útefv'anit grogów rwalniajelel:r.li i¡a rrl=

Murawiec II i ul. Sienkie',i'iczaprzy uiieádzie od ul. Partyzantéw.
6. Radu-ia E-w-a Pta,sanik -''l zr*'i,gkr: z zrniedh¡riami- prosi Burmistr:za o przedstar*ienie

harmonogramu dzialart maj4cych na celu remonty drég gminnych. Jak wyglqda
spra.wa ez,r--stoÉei? Mo?e o=soba odpor*iedzialna z¡- fo p-rwie, jalie Érodl'-i zr'sfal;o-
przezÍtaczone'w'tym roku i cry crystoáó siE poprarvi.

7. Radny Adam t}óje ik pyta. jak przed-stawia siE sprawa zadhsenia gmin,'-? l-zy-
zadhrZenie ro,{nie?

8- Radn,v Adam &'ojeik fr,v-tñ-- jak r*'y-gl4da,syluaeja fiRan-sn*¿ o.{wia:y '*'naszej gminie.
Cz,v oéwiata siq samo finanzuje, czry lv dalsz,vm ei4gu prrynosi straly?

g- Badn;'' Józ*ef KEdr+ w' zw-i+zkrr r rygnal-arr,ii mieszkaó-eów, py't4 e+* r*-a¡ttl
.segrcgorx-ae Smieei do kontenerów'-,skom,ca ra?Ém wlsypyreane na'*-rslpiskri=

Ad,6.
Nie zglo>zoijo u'!tu.ag do sprawozdania z prrey- Burmist¡¿¿ rntedz,u-,sesjami.

4d .7 .
Nie zgl+szr-lno i-11to8g ds .s¡rrawozdarria z w.y"konania i:eh¡r-a-l Ra.Jy- podjqty:ei:

na paprzedniej sesji-

Ad.8.
r}*-^-- ̂ '-'^-acv Kami-sii Rewizvinei Pawel Smorag nrzed-sf¡r*'il nrotnkól nckonfrolnv-r ! . ¿ E w i . l r . u ! l g / ( -  f  .  r .

oraz r.nnioski Komisji Rewiz,r'jnej hv zalqrzetúu do protokoh/.
R-adny Stanisl¡x- Baran--slti uwai4 ze w protoi-,ole ,s== r-iieseisloÉei- poniewa:. FÉtr,lry

pracor*rikórv Pl¡.r.valni h,tiejskiej zostaly podniesione o 400 -700 2tr., czyli rv granicach25 %.
W pr*rl"ok-*te iesr, gr+rialre tvlkti 10 o/"- Jest t¡:-r *{rrern- pr-ar+"tl gronie'r*'a2 pracoi*n-iey-

,,budzetóu'ki" mieli zablokorvane podwyzki; pensje miab'b1'ó podniesione o stopieú inflacji.
R-a-dn1' Raraíski prosi Br;rmi-s¡r-¿¿ o *1ja-inienie tej --qpra.w-*u1r= NaqtQpn4 s+rar¡:á- jes wy-stmj
Plyrvalni: Urz4d Miejski daje 3,5 tysiqca zl na wystroj Plyrx'alni na Boáe Narodzenie. Z jednei
$nin)- szuliam,n- írodków: a na i*-vstrd sq di+ie faktiul- NastEpna spraw'a to hilel.v-
pracounikórv {lrzqdu Miejskiego. Cry praeownicy lirzqdu tak malo zarabiaj4 Le nie staé ieh
na kupno bilefir. iylk-o mu-si plaeié za to Url-4d? S4dz€. 2e nie jest to i*' gnrz4dku= Jezeli ei'¡'dzi
o lvystroj. to jest bardzo ladnie: miasto zostaje przykrl.te iniegiem. Ale rx.iosn4? Obok
k+éci+l¿ Si*'- Trójey orl pr4ku dcl i*t¡rrkr¡ iel:!y' niepoztrierane Émieei na ul-. Malogoskiej,
Koicielnej, ch1'ba po to. Zeby u.szyscy u'idzieli. ze siq ramiata i sprzqta. Ale nie zostal,r'
zetrane W niedziele oalmowa -nie w'iem na erv'ie noleeenie- w' nfllniuie miasta hraliir'
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Éwiatla w czasie procesji. Czy spowodowal to ktoÉ, lfo chcial pokazaé: ,ja rz4dzq i mogE
:r:*hiÉ- e¡r mi sie norlsllra"- cz!'nrzvnarlek- nie rry-iadoma-. .  - - _ _  -  - E  

a - - ' - ' ' .  
_ _ - -  a  - - ¿  t - - - !  r - - - - - - t  

- - - -

Przewodnicz4ca Rady El2bieta WiÉniewska poinformowala, 2e w zwiq.zku
z inleniler¡fjarrri mie-szli-aúsórv dnnugaj4eyeh siE i*y*sfroju iw'i4ieÉznfln zaliupinnn wy-stri''j
i zamontowano na placu przy Ptywalni Miejskiej, poniewaz jest to jedyne miejsce w tej czqÉci
r¡].;asi.a- które siE do teg* nadawalo= Nie jesl 1o jedn*razowy" i*-"-datek. hez na r+iele lat. JeÉli
nie zakupilibyÉmy tego, bylyby czynione zarzuty odwrotne- Przewodnicz4ca przyznaN4
ii sama zahiegala o ttl, ab)" jaliknl'*iek wy*srroj hyl'*'iej ezqsei miasla

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial. 2e co roku wykonywany jest wystroj na terenie
mi¡s-ta alry y,xlkreÉlié szezególn,u- eharakter Éwiqt= Tak jak w Ry'nkr: r*- kaidym rokr:
montowany jest wystroj, tak na Ptywalni zostalo to uobione w tym roku. Teren jest pod
dnznrrm i mni¡a hvln sl¡mtarl czernaf enersie elekfr"'czna- - - -  -  J  - -  -  - - _ - - - - - ( -  - - - - r  - _ -  - - - - - o - t  - - - - - - -  j  - -  ' - a

Je2eli chodzi o bilety na Plywalnie, to nie maZna ingerowaé w pracQ komisji socjalnej, która

F$ to jest 5nr*otana atry deeyd-owaÉ o sposr-)bie xykorzrvstani¡, írorllqów z fi¡¡dirsz::
socjalnego. W kazdym zaktadzie pracy pracownicy korzystaj4 z funduszu socjalnego w taki
- . - ^ - - l L  l ^ l . i  - - - ¡ ^ l l  I -  '  '

i[r-}s(}n. Jafit Lt\1,3ri romlsJe
Nie wiern, dlaczego Pan Radny dopatruje siE podstEpów w przerwie w dostawie pr4du. Nie
¡*-iem sk4d dosa*iir.a-¡ris siq i*'e -.*--srystkim zjoÉtiwer-sei -'*l-adz ,samor-z-4$or*;*eh- Do--qkonale
Pan wie, kto odpowiada za oÉwietienie i dostarczanie pr4du. Skieiujq w tej sprawie
dn kierowrrika ni-qmo z z¡nl"faniena czrr celow'n wvlaczv'l nrad rv niedzirle nalmnw¡ rut c-rr-s

¡  
_ _ _ - -  - '  - - - _ l  
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procesji i odpowiem Panu.
W :;prawie sprz4tania: kait-dy r-arz4dea drogi sprz4ta sr*oje clrogi i ta nie odgxrr*'iada 7a c:-q.x
na pewno odpowiada samorz4d, ale w wipkszoÉci odpowiadaj4 mieszkaúcy. Urz4d nie
zabezpiec4v w'sry-sfkieh poú:¡eh rwi4zan,'-ch r ery*slnÉei4 naszeg$ m"asi¡

Kierownik Plyr ¡aki Miejskiej Michal B4kiewicz wyja5nil, 2e Ptywalnia ñmkcjonuje
cÉt 4 lart- W t1'ur ez¿sie b,vla jrdna prd*;-?=k-a Blae i*'rokr¡ 2003- Plan budzetu Pl.r:-*'alni z,osfsi
prz,r'jEty przez Radp Miejsk4 wraz z budzetem gminy na rok 2AA3 i nie zostal przekroczony.
Na dzjeú dzisiejszy spragaezka z¡fru,J¡iona ria IEh,"* Étzt -ra- ip:an-n-liaeh sz,l,odlir*yeh za¡ai'ia
okolo 1 200 zl brutto, konsenvator 1 600 zl brutto, (o*ar z godzinami nocnymi).

-S*lt"rs r¡si Sudél Jézef Latr-r *vra?4 ie kierownik nie w1'pc'*-iedz-ial ,siE, ezy p+d*y?-ki
by¡y zgodne z przepisami; dziwi sig ró*'nie2 ccenie cbszernych materialórv przez
Pr-¡-c*odnieT-a$ego Kouusji Reir-iryjnej= Jat Pan iry-liez,rl Íe lii %, skorr.r z matenaló*- -*7-nika

co innego? Tak sig ocenia materialy, jak siE chce ocenié. Urva2arn, 2e Burmistrz w7'znaczyl
ra¡funia illa Plywalni'rv pr,osf-aeiprz;'ehodów w budieeie; te zadarlia nie zosfal,v'r*1'kor:ane.

Przewodnicz4ca Rady lr,{iejskiej poprosila kieroumika Plyrvalni o uyjaÉnienie punktu
Sd<try irsfug pnzr.rslafo'eh"; w)'szezrgólni+nr s4 l,v-lk+ rrshigi lelrfnnic;.nr 4 0?8zl- Cry nie
mo2na t¡ch w.vdatków zrnniejszyó rv przyszlym roku?

Kierii'*uili L{iehal Baftieu'iez orlpowiedzja}- ze juz zosfatv ¡rodjEfe kroki '* tym
kierunku. OszczEdnoéci juz zostaly pocz3,nione przez ostatnie 3 miesi4ce. Pracorr,.nicy
Pfr*alni nie mog4 korrystaÉ z telefnníiu' slrúh+rr1rh dn rnrmór+' pryrainleh Znsl+h
uakt¡wniona linia dla ratorsrikóu' na pogotowie ratunkowe, straz pozarnq i policjq.
Ivtiesiqez;rt nszczqdnoSci *1ric'sr4 okolo I 50 zl , co w rkali rokir uery-ni konlretn4 ki*n!E.

Radna Er¡a Ptasznik zapytala czy plyualnia zarabia na place pracouniké\¡!', czy
pieni4dzeprzekazyw-ane--sa-ztrudi-etugmin,v-

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e tak jak wiqkszo$ó pl,vrvalni, jeéli nie
wszt'stkie- na:z€ phr+'alrria nie jest doshodowa Plyr,valnie sq na garnu-szt<u sarrr.rrz4{ów.
Declduj4c siE na luksu-s budowy p$'"r'alni, mam nadziejg, 2e wsz,vscy zdarvsliÉmy sobie
$pr.awE. 2e nie przeklada sig 1o na efekt;v= Koszr.u" ponflsi gmina ¡üa tego fypu pl-r'*alnialh nie
ma moZliwoÉci, aby dochód pokryl prz¡najmniej polowg zobrviq.zaú. W kontekécie norrych
przepis+ir; które u}az4 siE i*' najblizsz,r:m c-z¿si€, ilot-*czeeleh beqieezeistr¡¡¿ na atr-*ermch
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wodnych, jezeli dojdq doda&owe w.vmogi dotycz4ce nadzoru nad u2ytkownikami, byé moZe
tr¡eha bqdzie pdjaé iJeelzjg c zrv'iEk-,sz-eniu kaszJór*r na. tnplral*€ tezpieez-eÉ-stw4 c-zyili
przede wszystkim na dodatkowe zatrudnienie ratowników. BEdziem¡' siE musieli zdec¡idorvaó,
ezy'-spolerze+str*o tr.rSzie miaJo moiliw-ose korry:stania z dobra, kJóre i¡,- fa&im trudzit i z-z"ak
duze pieniqdze zostalo zrobione, ewentualnie aszczEdzaé, zamykaé okresowo, po to" 2eby
ko-szty- by'$' mniejwe= Przyjdzie er+s roz¡uq1*n na ten te¡r-sf= Na plrvalni w-*torz,'i'sty-rvana
jest mozliwoÉé dodatkowego zarobkowania" rozszerza siq sferE proponowanych uslug,
pmeorruiey- w-r,kon-uj4 eryanoi,ei, któ¡e nie q z*"iryene bezpo$rednio z zafrudnieniem-, al--;v
zmniejszyó koszty. Nie mozna wiEc dyskred¡owaó dzialalno$ci plywalni, Kierownik od
poez4tku mógl dersfaÉ *-igksze pieni4dze-- ale prq'' zar¡udnianr-u uanalem- iz mjpieriu twleiry
daó szanse wykazania siq. Za wklad prac!: jaki wnosi w dzialalnoéé plywalni i osi4gnigcia
kierr-riv¡ik otrz,rmal roel4 wi4k-szq pr-rdwye,kq= Aby ¡xrprawid kondy*ejq fiaansow4 Plytalni
musim,v edukowaó spoleczeristwo i namavviaó do korz¡'stania z plywalni. U nas nie ma
tradydi k-r:i-zy.s,tania z ha-senu- pomer*-az nie ma w grbtizu fakiega cirodka

Radna Ewa Ptaszrik zauwail'lu 2e odpou'iedá byla bardzo obszerna. Radna u"vaia,
2e jekli qr*-vdawane publiezne pieni4dre, t* radny fira frral!-e frylae- i nie powinno ta nikrrgo
dzirvió- Poniewa2 s4 rozbieZnosci" co do podw.r'2ek plac, radna Ftasznik p)'t4 który wz4ó czy
¡sllad praÉy. ped;riósl -sr+oim pracowrrikom perrs¡e * ?5 oÁ- Jako rarJni $raÍly- Fraw-o a n*r*et
oborviq,zek interpelowaé i p¡.taé rv spravvacli które budz4 zasttzeienia.

Przewodnie?4ry' Knmisji R-einiz$rr.'e-j Pai¡:el Smorry pr-ririedzial. 7r dzird siq, ii Pan
Baranski nie mówil o tym podpisuj4c protokól z przeprowadzonej przez Komisjq Re*'iz1'jn4
k-ori¡r.oli Pl-,.-*alni fvlie¡-skiei * Jedrzejr:r*-ie- t{t y" podi*yz,ek i*;"nika z ze,st¿*'ienia dla.
p.rr"r"gOl"vrt¿."p. óo t¡'i¡t zqz'000 dochortzq koszt,v doáatkowe mviqzarrrc z utr4rnariem
pt"r'w¿lni= l{} % wynik-a z ¡r,rszezcgólnyeh giü-.F 7ász€rego*-ania prae*unikórv= Jezeli korrri-s;a
rvspólnie analizuje te rvszystkie ku'oty i rvspólnie podpizuje protokóI" który dostali wszy'scy
ra-dni t{.r m-*-ilq, 7e rdgrwlrdam,'- 7a rteery, które ustalam,'- rra komisji.

Radny Jan ZiEbinski poprosil o konkretn4 odpowiedz: czy jest to l0 % jak trvierdzi
Kornisja Fer*'iryjna. er1 ?5 % jak tu'ierdzi Pan Sta.:islarr Baranski. Phse, ln rórr'¡-;iei.
pochodne plac. Je2eli trzeba coÉ policzyó to propnujg przerrvQ, po której \yszyscy uslyszymy
rretela4 i*ft:rmcejE.

Przewodniczqca Rady Miejskiej o godzinie 10s0 oglcsila przerwq trwajqc4 do godziny
-  - o {
t  t  " 'r ¡ 

Na salg obrad przyb,vl radny Stefan Fiutek; obrady kontynuornano przy obecnoici
¡la sli !)trrad ?$ raó:yeli-

Naczelnik Barbara Blaszkiewicz u$aÉntt4 ?É ku'ota 3 -<00 zt zostala w¡'dana
nau,wsfrói Éwiatecznl'calelri miast;l'z lÉsrr na n"-slrói nrzv nhrr,'alni znsia*n nr¡rTnacTnr-re' '  

¿  
- -  

J  
_ - ( ' - - ' - ¿  - -  ' e '  -  - - e '  - - '  

¿  
- -  

J  f  
- - J  

¡  r  ¡ - - - - - _ -

okolc 1 500 zl.
Ri*la1: Sta¡-istar*- B¿rrur.sli-i: -. Pa-fi S¡tto.€ Bow-iedeial. tc frodpisalem protokót

Roboczy - tak, koricouy nie- Koácou1, podpisalenl ale jest napisane u'czeéniej. Czy
na Komisji Rer*iryjnrj, gd1' h,"-lo nnrau,ianr ahsolutorn.¡m miaiEm ka;rdsgn dnia ¡x.idpis1,-w3f
To, co wnioskorvalenr" w ogóle nie zostalo ujqte, ale porr.iem to u'póiniejszym czasie. Pewne
srlrsw'v Pan rlrlcrwaT:vl- l¡-sunal- ha mówif, ie tydzie tc w rrláliri-szv'm akre-sir czasu, Mv(le

f - ' - _ E f _ - - - J - : - - - ' - - - - _ - J - - - € 7

2e wszystkie dowody, ktére se, sq wyraznie wlpisane w sprarvozdanir¡, które dal kierownik
Pb.-i¡alni. Jezeli ktoÉ siE zartanowi - grrwinien Fr4,'z:rar rar*-- - J - - - - - ' - - - '

Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pa'*el Smor4g powiedzial, 2e ma protokél
rol-*-szy- z posierlzenia Komisji Rer*'Sinej; odez-rta go. dz+ki ez€mu znsr¡:rie 

"*liainionacala s1'tuacja pracy Komisji. Nie bqdzie niedoméwieá i poméwieú. Przewc¡dniczqcy odcz,rtal
profnkól nr 25 z ¡nsiedzenia Komisji Rewi4jnej
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Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e w trakcie dyskusji padty sugestie, k dziatarlr'e
kier+*¡ika Ply-rv+Jni iest delegalne, yrnie"*a2 rs d$ sheli podwyck ptas w 2003 roku jest

rozbieznoóó miqdzy Komisj4 a jednym z czlonków Komisji; mipdzy 10 a 25 Yo oraz, 2e jest

tr) ¡sfllszenie prawa Co rrlku r*- tx¡d?-eeie Flar-ls1r*E okreslana je* -slk-ala podr*y:-*i dla sfe-ry*
budzetowej obowiqzujqca jednostki rz4dowe i bqd4ca *ytyczn4 dla jednostek

samr,rrz$oli¡,veh: lednostlei -snrrrrzdowe ürajq llral&'o Bedwl-zszaÉ- lub nie - zaler¡ to od ich
mo2liwoÉci finansowych. Ten wskaánik jest wrimy dla rz4du i jednostek rz4dow,vch,

¡r,rnrei*az opraeowr:j4 stg**i zaszeregorvaú, talele pla-eor*e. star*ti dodatkón' funhe,vjny:etr
itp. Sq one co roku waloryzowane przez rz4d wla5nie tym wskaznikiem- Stosowanie i zakres

tega sf.o.s:'*anra zaleiry od k-onkrefnÉgÉ sanu:rz4du= Dtarego teu miEdzy' innymi ,sa. réele
érednie place w poszczególnych samorz4dach i wsz,vscy q zgodni z prawenl Tak4 s¡rtuacjg
mieli-{my- re P},yr*alni= Pr¿ez trz,v la-ta nie byl+ u- ogólr fl.rdwyt}i, ezly:li - wedhig fego
mySlenia- bylo niezgodne z praweÍL Bylo zgodne: nie bylo - nie mieli - nie dali- Taka jest

isf¡:ia -samr-rrz$u-Teru- po trzeeh l¡r¡eh kieror*aik- ¿:q!Éwne na skutek- naeisku za.lcgi, dal
podwyzki. I co z tego wyniklo? Dla nas radnych najwazniejszy powinien byó fundusz jako

ealose- Niewa¡pliivie jest elemenl-em- kosztorray-n: - aa pl,*:*alni Ernr-d 50 % kosrlów
dzialalnoéci- W tym momencie wynika ztega,2e w 2003 roku Érednio rocznie pracownik nas
k*srrclw,ll ! I 000= eo mir--siqeznie daje okalo I 500 z,i Wzro-st t-ega fundu-szu je--* o okcllo 14 -
Tak wiEc trochE racji ma radny Baraáski i trochp Komisja Rewiz,vjna- Jeéli
rozFéJry-i{,-a¡ib,vÉmy indywidi:al¡s r*.y-ni$i-rod-zenia pr-aeownih-ói*' - ta¡n nioZe f-ry-f róisie.
Po trzech latach - poniewa2 w buúZetówce órednio rocznie byl wzrost o 3 oA - powinno byó
ir ak<rlo iij qÁ podi*;-zJ'.i Jezeli tak siE staJ¡: - ni* wielkiego -sig nie stdo= Ty-le odno*nie
rozumienia t¡'ch spraw, aby nie skoúczylo siQ t,vq 2e znowu burmistrz pjdzie do prokuratury
$ rs¡usz-eflie Lrsta.\Ly rr .rariwr-z-4dzie gminny-rn i o w3:ragrodzeniaeh praeor*nikón
samorz4dow.vch-

Riid$e Ewa Ptav-¡ik urr',L¿s- i3 d$brze siq stal-o, z€ protokél z Kr:m,i.sji Re*:iz¡jnej
zostal odczytany. Widzimy, 2e komisja interesowala sig tymi sprawami- Natomiast Pan
Baraú-ski - jal,,o ezlonek Komis;i - dlaezrgo mial nie $;dpisae prol-okrrh:? Radria Pras¡¡¡ik
poprosil4 aby przewo¡[nigz4ca czuwala ¡¿d gzasem wypowiedzi-

Ra*d.-ny Jan Ziqbióski proprosil o udzielenie odpci*iedzj na pyianie zadaae pr*:cd
przerwq.

Kierownik Bqkiewicz odpowiedzial, ze podwyika w sferze w,r'nagrodzeú wyniosla 10
9á= W lrudzeeie nF. itulliasodzenia osr-rbowe b,vle pr-:eiridziane 3ófi 9flfi z tzegtt r¡eii¡sll"arle
792 g?.5 zi-

W ri"iglii; z brakiem zgloszeú, Przewodnier4ea zamknqla 'dysk-us;q nad sprawczdaniem.

Ra,da Miejska w Jqdrzejowie przyjqla sprawozdanie z dzialalnoSci Plywalni Miejskiej
- ^ ^ ¿ ^ - - - l ^ - -  - ' t ^ - l ^ : - , - l - -  ^ r  -  - . -
rüt\tl:rlltkttiil rl{t-\4iriÁ 1! }{r,\a} \* _' - - _ _ - ( f  - J - ( - - (  , ' _  _  - r € _ " '

7A, = 14
D*.' itr '  - i
¡  ¿ é 9 f  a  -  ¡

Wsrzymafa siq - 5

Prz,vstqpiono do omówienia wniosków pokontrolnych-
Ra.{-n;' Andrzej Haln,v nowie'Jzial, ie'w sprawozdaniu padl wnir.rsek, ah,u- dzieei, które

nie ówicz4 zostal,v objEte opiek4 poniewa2 dervastuja. pomieszczenia- Konstrukcja tego
r*niosku nie zna-iduie uza-sadnienia Jal to daeei dewa.stuia nnmieszerenia? Czese dz.irri- - - -  - - - - - J - - - J  - - ' ' ' t ' t  

f  
- _ - - - - _ - -  - - l - _ -  - - - - - -  -

pt"vwa jest pod opiekq nauczyciela" a reszta dewastuje pomieszczenia? Na podstawie czego
p+w$a,l tdi-i wnio.sek? Niedopuw.ez-alne jest, aby te dziee i hy:!: bez opieki. Wniosek powinien
num-iÉ o ot{qeiu dzjeei opiek4ze irza-lqdór*'lezpieezerrstwa a nie dlatego= zs dew-asfi-ga.
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Przewodnicz4cy Komisji Rewizljnej Pawel Smor4g powiedzial, 2e wniosek w pelni

e,ihra;:rje sytu¿ejE na. plr*'alni- r*'szyscy ezlo¡rl¡rlwie K*rr-rsji Rer*-i41nej dr:strregli tr:=
Radny Adam Wójcik zgodzrl siE z radnym Andrzejem Hatnym; uwaia- 2e wniosek

nalezy przeko*-stno*-gc- F-adny Wéjeik proponujt z-al'otxzryi r*'niosek slor*¿mi .¡v r,ibrqbie
niecki i poza ni4'.

Pr::-e'*sd$iczg,'- K-omisji Re*'iz¡inej Pawel Srnar4g ii'$ainil ze i.r- obrqbie nieeki
dzieci maj4 opiekE, natomiast poza nieck4 bywa úimie- S4 pewne za&zpieczenia ze strony

ktcrol*¡ietira Plyralni= rn-i¡¡. Seian,r' i4 wy-lozonr plyt*amiu ero zatrea'.rie-ez; je pr¿ed
brudzeniem.
B,¡rmistrz tesz-ek KqrÉi.l ur¡*'aié ze prolrlem dotyezy dwrieh szkól htt+yeh r*'sgciedzt.wie
pt1'rvalni. Jeaeli mlodzie2 przychodzi ze szko\ z zewn4l:rz- jest latwiej" opieka musi byó
za¡ex'niona Problem dot"¡zl dzieei ze ,SzJio$ Pod:rar*or*-ej nli i Cimnazjirm nr ?-.
poniewaz kilkoro jesl w niecce, a pozostale blqdrq,po cal,vm obiekcie. Za tr';zpieczeistwo

d:-ieei +rlyrwlada ^sz.koh" ale ezy jest *- stanie zaper*nié opiekq? Problem jest z raz*ü¡anienr-
Z drugiej strony szkol,v nagle mogA zwróció, siE o dodatko'*'e godzin¡r. Nie da sip tak nobió,.
zeby wszl,,stka dzir-e i rlliaty- z*rpe*-riion4 opiel<-E- &'ykom+ie tego rNniosku r*- tatim ksa,a"leic
mo 2e przy spw zaé trudno óc i.

Rg.d¡ic. M-gria Bararska powieriz.iat4 i¿ ts" ¿e -szliob zr*¡óei siq r: zw-iEk-szenie etatéw
na opiekq, jest normalne. To burmistrz zabral Yz etatu ze Éwietlicy, która teraz pracuje od
gorlzi:rg I lm. Kierorrynie{r*rr w-}+l-l' nie jest r*- st¡u1ie u'- ctxerej s}nia€ji zaper*aié tej <lpie}i -

tak4mo2liwoió lezy'uv rEkach burmistrza. Radna Baranska zapytata- czy Rada musi glosowaÓ
wniii-ski Komisji Rew i4vjnej

Przewodnicz4ca Rady Elzbieta Wiéniewska w.vja{ntla- 2e Rada musi przyj4c /lub nie/
*¡inski Komisji Rer*'iz,rjne= w rw.iryt<ii z crym glosr-'-wanie jest knnieezi-re.

Rada Miejska w Jgdrzejowie w wyniku glosowania odrzucila poprawkg wniosku
p*tegaj+qre s!'-rsÉleniu slí"rw -w eelu unikniqcia dewastacji pomieszxzeÉ"-

Rada Miejslia '* Jqrlr-zejowie jednoglo$nie pr+jEla r*'rti{},-sl.i Komidi Re-*iz-rjnej.

Ad.9.

Radny Stanislaw Baraúski zapylal, cz1 zrysk uzyskany przez Targou'ica w kw¡cie 25
234- 6fl hyl przezntsr=rlJny na trzy'na----qtliq i jak -siE to ma do yrhrrriw dh i*'szy-.stlieh
pracounikéw r*'wysokoÉci 59 000 zl. Wynika z tego, 2e trryna-stka stanor¡,'i 50 o/o poborów.
W któr,vm zaklarJzie sa. rakrr lrrynasiki?

Kieroünik Zak|adu Remontowo Budowlanego Leslaw Je2ewski powiedzial, i2 nale2y
siq e ie-sz,v'ú, ?e 3est z-vsk, l'rr io iwiadczv o 'Johrej Flracy- Radry zapylal, últr.zego kwota ?5
000 zl zostala przezna.czona na trzynastki. Jest to kwota na trzynastki dla calego zakladu
kfórei¡u czeéria iest Tarpnr+'i¡:a Nlieiska.- - - -  -  - E -  - _ - f  -  - - - ( J - - ' -  -  - - - O -  - - - J ' - - -

Radny Stanislarn, Ba¡aóski zapyta| dlaczego w sprawozdaniu nic zostali ujgei wszysey
pracrrwniey zakladr.¡. fvlko cztereeh. W,u-nika z legn- ie pieni4dze rfisrar.v* przeznec.uxre dla
tych czterech pracowników. Sprawozdanie nie prz-edstawia rzetelnie sytuacji i dlarego radni
^ ^  - ) ^ - - - : - - ¿ ^ - - - - - i
:¿r- ¿{!E ¿r.!1 8 I !r-r_} rry ;1¡- t r.

Kierownik ZRB Leslaw Je2ewski powtórz"vl" 2e przeznaczy\ te pieniqdze na trzynastki
dla e+legR ¡d.<kdrL ez,u-li rJla 2l pracownikó*.=

Radna Ewa Ptaszn* rupytat+ czTr to, co kierownik podtl w sprawozdaniu jest prawdq:
- ie je-st r¿trudnionyeh na -sta-le 4 do7s,l¡gr,i$i)
I l i o -  t r ' - i [ '  7p f ¡  I  -o lo t r ,  Io -o ruc l , . i  t . r l '
f a J g ¡ v n ¡ ¡ A  ¿ r w  L g J ¡ 4 ñ  J L A ü l J  ¡  -  4 6 .
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- 2e w dni targowe pracuje 4 pracowników jako inkasenci oplat targolv.vch i jeden

praeiiwnik jai' + admini=st¡af=$r fargcr*'is1'?
Kierownik ZRB Leslaw Je2ewski - tak.
- i Pa¡r j+-* Ki=ror'*¡ikieir:?
Kierownik ZRB Leslaw Je2ewski - tak.
- Ftaee '-n iq lie zlrE asóh wvnssza.5Q 646.52 il')
Kierownik ZRB Leslaw Je2ewski - tak.
- ti-zvnastka *v¡-rr¡si 25 ?34 ziq
Kierownik ZIiB Leslaw Jezewski - tak, ale dla wszystkich pracowników Zakladu

R-e¡¡si¡l¡1,!'{r-Br"lü:w'larggr, a nre ty-lko dla praao*trikrir*: Targei*'iey-
Przewodnicz4ea Rady Miejskiej zwrócila uwagQ, 2e radni majq przed. sobq

sprawozdanie z dziai.alnaiei Targou,'ie,r: illiejsliiej, a infornvreje dot*ezqeaiegcr z-akbdu-
Radna Maria Baraúska powiedziala, 2e ten sam problem powtarza siE juz drugi rok.

Na po-siedr.'.sniri komi.sji 1{i rlbieg$m roku- Rad¡ii z:-wraeali kie-rorrynik+wi uw4n-*€"
2e sprawozdanie jest nieczytelne. Mimo to w tym roku sprawozóanie jest przygotowane tak

sar:rx]. Po eo w.vszezegélaiaf 4,sh w wy-sr:koéei 56 00{i, skoro zr,}sf-al $n przez¡iaez$ny
na koszty zakladu. Tak naprawdQ nie ma tego zysku. Radna Barariska poprosila, aty
r*' przl'-w-li:rie i -sprawozdas.ia by l,v- spori4ilzane ery1-e lrrie -

Kierownik ZRB Leslaw JeZewskl z¡Fewnil, 2e w przyszlo5ci sprawozdania bqd4
pízygol$wane r*' s¡r-r.wfr eryteln1.', rgorlnie z zyezcniem mdn"reh=

Burmistrz Leszek Kapcia równieZ obiecal, 2e naslqpne sprawozdania bEde

f!¡zlgoisrlúarre jasno i ezyteinie Bpd4 rr:zgranie"-dli1e -yral*-.v. Targou.ley r spraw',u* ZRB= Zyslei
z Targowicy pokrywajq kosáy funkcjonowania ZRB, ale musi to byó w spra\l/ozdaniu
preeyz,rjnie w-,v-szczegélaiei¡e- Burmis,trz zr:rbcwi44al Kiero*'nika Jei-ervskiego
d*i rorgrar,riez.enia -*'sprar*-ozdaniu finansów Targrrwiey i ZRB=

Radny Ryszard Dzwonek wnioskuje o zamkniqcie d,vskusji.
Wniosek zrls'ral prz*Éf.*- r*aslqpuj-4e4 iloie iq gLnsrrv:
7 a - 9
Frze'ii',¡f - +
W-slr¡r¡naln -sie - Cl

Przewodnicz1ca Rady Miejskiej pr4rwitala zaproszonvch goéci: ór tnz.. KrystynE
Rrepiii Kurbie!, rngr ini Waldemara Kiniorskiega - 4r ínir-- Jerzego Ba¡rasi¿ oraz dr in¿
TosaszsBaezy:lr-skiegi-..

Radna Ewa trtasznik zapytala. czry na sali obrad nadal jest obecnych l8 radnych.
Pr¡-ew¡dniszaga Rad,v' Iv{iejsLiej odpo'*-iedziala- i2 otreenyeh jest 19 radny-eh-
Radna Ewa Ftasznik powiedzial4 Le w porz4dku obrad jest punkt .,funkcjonowanie

Targnr*iey Miej,shiej"= Tati pu*kt *ie upnwaaiia de myÉleaia, ie eol trydzie glasoi*-a.== M1'
tylko przyjmujemy informacjE od Kierownika.

-Prr-e*=orlniez4ea Rall"Miejskiej: -aezyr*iieie, Br"ryjgliimy in&:rrnacjE.
Radna Ewa Fta-sanik: -ale co bylo glosowane?
Pr¡cr*'od-niez4ea Rady' L{irjshirj niJprri*ie-dziala- ?.e radn;* Ryward t}rwnrek rg}nsil

wninsrk o zamknircie ilv-slrrrsii i len wnio-sek z¡lsfal nrzeglnsn"r'Anv-- E - - -  - J - - -  - J -  
f -  

- g  - -

Ad. 10.
P¡*-¡rwadnieza=ea Ra-d;v lv{iejskiej Elzbiets WiSniei*'skñ pr-z}tr}r-}mniul+ te sprawrirdanie

z wykonania ll¡dict¡: miasta i gmin,'- JEdrze-jéir- za 2003 rak anstato prz-edl-oian-e Rad¡je
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w ustawow,vm terminie. Sprawozdanie zostalo
za;¡rinin*-ania

przeslane do RIO w Kielcach celem

Skarbnik Gminy odczrvtala opiniQ RIO w Kielcach o sprawozdaniu z wykonania
b,i¡diefi.¡ miaqa i gminy: Jqdr:.ejórv z¿ ?{f}3 r¡rk.

Przewodnicz4ca rady Miejskiej poinformowal4 2e zgodrúe z art. l&a ust. 3 ustawy
a -sarnnrr$rje gminnym., -spra-rvordar:li< z'*1:krinania bsd¡et¡l mia.s-a i gminy r¿ ?{Xl3 ro} byl*
przedmiotem analizy Komisji Rewizyjnej. Rezultatem byl wniosek o udzielenie absolutorium
B*rmisr¡rti+i bt iaga -Igdr:re3<--*a-

Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pawel Smorqg zapontal radnych z wnioskiem
, -  - - ) - 2 ^ l ^ - : ^  - L ^ ^ L - ¿ ^ - l - - *  1 . " ,  - ^ l ^ ^ - ^ - : - -  ) ^  - * . ^ 1 . ^ L - J( !  t_ l t r l lq r r t r t ; t r l \ t t rL t rM¡ t t t I r  r l t  r " t i tEJE" t t ]  t l t !  t l r t t t t l J t f l t t t ¡_- - - T - - - - - - -  -  f -  _

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wióniewska odczyTala opinig RIO
sr' Ki*kffih + i*r¡i¡ir-sku o i:dzieierrir ahsr-r-luisri-urri /¡a m.k¡srdu d* prrlf*k*fu/ i r¡t¡rcrry"la
dyskusjE.

Radn;v Sra¡iislaw' Bara"*'ski ¡xiinfnrr,u:r*a\ tr hyl tym jedn;vm* który .siq s¡'rzre iwil.
Dlaczego - postara siq wyjaÉnió. -Gdzie byómy nie tkngli to byty niedociqgnigcia. Naprzód -

iesf ranhrnna nienslenhri*ana fakli¡ra za be¡nrir tanknrr'¡re u-Na"lñ\+'icacl-r- ez:r' Kicleaeh=
J É " _  

- - - f  - = - = - - - ¡  - - - (  '  - e

Czy 2eby wykosió boisks kosiark4 to trzeba jechaó po benzyne do Naglowic, czy do Kielc?
Prxlsur4lem prr-ewndn-ier4celn-u -s¡ra.wozdanie z ZB.lví-*. a*l-e prrer*odniez4l" Sxrn'ie<izial.
2e bpdziemy to oddzielnie kontrolowaó. Okazuje siE, ie wlaénie w ZBM jest przekroczony
bsd¡r-t o 38 584 z-l Pa¡i Skarhnik pcrr*-iedzial4 ?e t+ nir jes{ a-aged4 ho w rasiqpn,r,rn r'<il-<,u
sig potrqci. Jest wyremontowany budynek na Krzyrvym Kole po dawnym WKR-rze za do5ó
rx-rkaán¡ k-wnfe- a iest trr mienie ivdow-skie - snrawg hvla w s¿'Jzie. Jak sie nieoficial¡ie
f  

_ -  - a  - _  ( ,  _  
J -  _ r  '  " A - ' _  -  ' (  ' -  - - - { - - - '

dowiedzialem sprawa jest pnegrana. Odwol¡vanie sig nic nie da; bgdzie to samo, co z ul.
Dr Kwarly'- Plyrxalniq juz orr-d-ri*ili*m.v*- Odrs:,r-*nie Napr,z-rrdu si:geror*-aleai- aby &lruq' li,ai.r.
stemplowane przez platnika. Naprzód ma dochody z biletów, dotacjq z gmny. oplaty za salg,
dot.acu z fr-$ld¡rsz¡¡ al-kohaloweso oraz cd snorusorów. Przv'tak-un ¡¡ktadzie iedna ftkfura mafs- - -  - - - - J a  - d -  - - - _ -  -  - f  _  - -

luúyé miqdzy pigcioma platnikami. Ieíeli bqdzie ostemplowana -zaplacone- nie bpdzie
rrsliliilnÉci daÉ g-dzie indziej r}'odneiqgi - zosfal Errrlr¡.on!- Jcx-{alek- minio ie R.ad.a pdjEia
uchwalq, aby Burmistrz nie umarzal podatku. Jest pewna samowola. KtoS musi powiedzieó
-rlr-'.své tairiei r-¡ieÍ¡r-}-snodsrno(ci"- f}zir*'ie -cie- ?e nod ivm nodnisuie sie Sl D Widzac new'ne- -  - - J  - - - - ú "  _ f  -  - ' - - - - -  - -  (  - ( . '  _ '  

f  '  _  .  -  r ' * f  
-  - ! '  - - (  - - - -  - T -  

f  
-

niedociqgniqci4 zamiast interweniowaó, to wspieraj4. Nas, wielu radnyctr. nie obchodzi, kto
n$zi- ez,r' fer*'iea cry pra*'iea Na kwnfq 7!3 000 s4 niethnigfe in*esfyeje ru ferenie
JEdrzejowa. Gdzie te pieniqdze poszly?

RcdrÉ, Maria Baran-sl-ca powierlz,ial+ r-e [n irfornuejach do-sz.ukah siE pewr-r,reb
rozbie2noéci. To nie 6 inwestycji nie zostalo wykonanych, ale l0; 11 to ulica
iriowopropkÍor*-ana- Na 16 inwestyeji znFlani)'*an,reh m terenie m-iasta i I inw,esiyeji nie
zostalo wykonan¡rch. Wedlug wlasnych wyliczeri daje to kwotE 800 000, a nie 436 000.

Raúra iai-rina Szreni¡wa u\\"ít?a. ze l-"'i-idZel nie podlega przeglov,rw'aniu Inwestycje
s4niewykonane- Nie wykonano pozycji: chodnik w Piaskac[ boiska modernizacja kolektora
C. mieszlra¡i¡ knmurslne. renlrlnt ril- fil,orx'ackiego- Jrarhing
kanalizacja ul. Dygasiriskiego. Jak mo2na przeglosowaé, jak nie

I  ¡ __J_ : ^  r  ¡ : ^ : _ l - : *
t.rI /ru,¿rr .!t/rtrl.\_f, rrlt_' t  - _  -  

J

inwestycje na terenie
mig-si;¡ *-rt+nane?

Radny Andrzej Hatny w zwiqzku z tym, 2e plan na ul. Malogosk4 byl 550 000,
a zapheoxr 56.l flf¡{t- zqgal, ile kosaoi*ab fa utiea i jaki* kr*nf1'¡r:nre,sinno r*'mku ?#1t3.

Radna Ewa Ptasznik powiedzialq 2e wszystko siq zgadza oprócz kasy, a ta kasa to
l*-lainie nie ziealirrlr*'ane i¡westleje- Dlaezsgo Burmi-st¡z ¡ie infeirri¡rlrv-al radnyeh. ze t,vch
inwestycji nie zrealizuje i nie wniésl o zmianq budZetu? Na sesji w sierpniu dyskutowaliÉm,v
nd zrealiml*-a{lie{fi budZe* { p+}roeza= }.Ja t-rj .resji nrr-rr*ilani-, ie inwesrrcje s4 nietkniq{e-
C.ty'by' -'vtrie.ri+¡¡$ r,r rrnianE hudieti-¡ w' trakeie rok-i-r- ¡ri-elib,vim,"- s-ltuac- jE o wiele j+inieiszq.

pr4'-
bvlv
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Soltys wsi Sudól Józef Lato uwaáa" 2e jest wiele manipulacji w dokumentach. Tak jest
rvsr¡-qtk*¡ n*f¡isar¡e, ie ¡-rí¡-*sl -'adr¡i nie -r,r,irdzao n eo ekidri Pan Lata plta ile kredyru h,i"lir
uziqte w tym roku; s4 w tym temacie nieÉcisloÉci. Cala manipulacja polega ffi tym. ze nie
$rcid siq *'sr¡'sl[ieg*- Jalii prar**rvi1,v jest pa¡¡ 3ur¡r:isrz - prsab- niedallrx] gasefr'- Tp, üo
dzialo siE w s4dzie przechodzi ludzkie pojEcie. Poniewaá przyjechali goécie zaproszeni
z rewt@rz-.tn¡dac ci¡rrwiadaf taliie r-:sczry- Inna br"tatry dy-rliarja gdyby- ich nie trytcr-

Soltys rvsi Br¡mica Sucha Grzegarz Kuémierz za;p>,tal, gdzie s4 pieni4dze
z nier*7-k*ra*y-eb in*-es,reji Pr:*i*wa: s4 *ryai+re przy'gri{awa*ia *' .*prar*-ie ¡r{Éreduf$
o odwolanie burmistrza aby zaoszczEdzié ludzkie pieniqdze Burmistrz powinien siq podaé do
sh'm-isii. Buluri-srz nie w;*konal f'rdáctu Jest r*-iele niejavieiiei= Okazuje siE, ze pieniSzr.  ' r  _ _ _ _ ' U '

posl,v, a inwestycje nie zostaly w,r,'konane. Aczrvszczalnia jest do remontu, katastrofalny stan
driig; W grror**aniu z inn,r,mi grninarni $ ni*b+ a zi*mia S+l{1: prosi + nie ud¡jeis¡lic
absolutoriunr, dzigki czemu radni zaoszc z+fuqpieniqiqlze podatników.

B¡:r¡¡¡i-ci¡z Leszek Kapcia p+wie*l:i*l, iie el* k*á&grr tq¡dzet¡r rix¡*s wie(é wiele
kryt,vcznych uwag. Na sali mamy radnych legitymuj4cych siE wieloletni4kadencj4. Problemy
lu ponrszare n'J i*ielu lat niE sq rozr*iq¡-n*'a¡:e. =.liie 'r-vnika ln ze ¡kj r*tlijcdnej iuh dngiej
stron¡r, lecz z sytuacji" jaka nas spotyka. Zaplanowany na 2S03 rok bud2et szczególowo
ak¡<-{bl- ü* nrp¡¡3' zrnhiú. ricryr"-i-ieie z-go,{rric z przepi=vmi= Zarzat, áe eokcrl¡r'iek ¡est
manipulou'ane, jest zarzutem do organu nadzoru, któr,v szczegélowo kontroluje. W roku
ur\ieg$m kiintr*hi*al aas nie t,vlli+ +rgai: nd:ari4 ak r{iirynieá NIK= ii¡iiviE siq uf ini opi::ii¿
bo w kazdym czasie i na kazdy temat moha uzyskaé informacjg w Urzgdzie Miejskim.
Wy-i1.+rery- 

"iqg"rg iui t€ infiirmacjq- a nie dar=-,urieray-waé i d¡rszulii'*.aÉ siq r:iianipulaeii-
Radny Baraáski ma slusznoáé,2e mointa ostemplowyvaó rachunki aby byl,v jednoznaczne
i ahy nie dos¡uJliwar sig ma,-iipulaeji- Podejrzewafi. ze zaden tsiqgi-'i+1 manip+ilroji ¡-ris ¡Íirhi
bo sig boi o swój status zawodow¡2, a stowarzyszenia podlegajq takiej samej kontroli, jak *y.
lll+tegn gxrde"i,-zewanie ksiEg*r*;ch * ri-*aipulacje jest Sxrwa?n4 nadinterpret*i4 Odn*Éni*
przekroczonego buú2etu ZBM wypowie siE kierownik Stanislau,' Jach, bo ma najlepsz4
r*iedzq na f-rn itnral Jeieli ctrid¡i {r ff¡rxrfli h¡-¡'Jv¡-rku ¡x"r tñKR- lir i¡iirniei ir{}¿n¡ zap1ia{-
dlaczego -wiedzqc, 2e jest to mienie po2ydowskie- wcze5niej zezrvolonc przedsiEbiorstwu

[rr]-l&aÍncmu na oy"hi¡i!fiiriinie. i]c'kigt nie fi-rr *;-rokri renioniujemv wszl'stkie suhstiltrcje
mieszkaniowe tarr¡ gdzie mo2na wprowadzió lokatorów. tr-agodzi to trudn4 sytuacjE
mitsri-aiiiiiil,4 ¡-Észfj gn-rin;*- Ilo l;gn hud;'nku r*'prnr*aC-rnrur ? ,-r-d;jny C;;: \Frj3i++-( - ----'-
przegramy w sposób ostatecmy? Jest to daleka draga Uwagi, 2e siq remontuje, tei s4
na.i{interprelíri.1,i-t-rr- Odn¡iú-iie ¡xriiaiku nd nieruch+n¡crici ZWiK wielakroinir raania*'ialiÉmy,
2e zostanie umorzony podatek za okres, w którym nie obowi44ywal.v no\,€ taryfy. ,dosyó
* : ^ - ^ - - ^ l ^ * - l ^ : r r  L - - 1 -  * ^ : ^  * : -  ^ J - ^ - : - l  ) ^  l . ^ t ) ^ * ^  . -  - * , .  * i . - . * : - :  l - -  * * : ^  l I t - - - . á I -  -
¡rlrgf.r+4ruaJrlr_r¡{r - It¡t\tt! t¡á}¿ü }¡{ t4$}1t}!L'ur} !_if-r_¡Jfgr}.. ¡a\ tlt\4$!g¿ ur! ¡!H!tu. r*}./.rY}r+f¡

przvjmq, ale nadu2ycia finansowego czy naduZ,vcia w gospodarowaniu mieniem gminnym
eq'pieniqdzmi gminnymi ¡¡,ie nxráe r.ui Pan zsrrr¡ei{- JeZeli Pan zar¡¡ca Fiosz€ u.--skaeaé
gdzie zostaly sprzenieu'ierzone lub wydane bez zgody Rady. Niewykonanie inwestycji -
- ¡ * : - . . : -  - :  -  D ^ - :  * .  l * ^ :  r } . ^ , . * : l -  ¿ ^  - :  '  J - : ^ I : l - - , .  t ^  - : -  : - f ^ - - ^ - - . ^ 1 - *uZ¡14-¡E S¡€ r-Ar-¡¡ rdflfEj riA*tn'iifi= Zf ¡i¡f \liifr ?e nif L¡7g"rcniA¡¡S¡ji_]*= 7-f ¡]ig ¡nií-rfir-f¡i+4igm.

Rornawiali5my na komisjach, na sesjach byt¡ uchwalane przesunigcia poszczególnych
srrxlków Prrytiait irrwesi;vtji nir zrealiziiwanej: miesdia':ra Tii nie z rra-sz*j *'in3 r-rie iriaitiv
pralt? dysponowania tym maj4tkicm. Nie mogliómy zaangaicwaó árodkóra'publicznych. ale
ie pieniSze zosla$ przes-inigte ,Jii ZBll po lo= alry rasr4 ni.z)'1q siih*aricjq mies.rluninr+;¿
wyremontowaé. Odnosz4c siq do pozostal,vch inwestycji: boiska - bolejg nad tym, 2e nie
zaÍal1' zrohinne, ale na silq nie da siE zrohiÉ. Oghszane prz€rargi skutliow'ah' ivm, áe nie
posiadaliémy pokr;veia frnansowego na realizacjq, poniewai przedstawiane ofertl, byl¡'
x'awz4ej dy-spropreji lu sl*.runliu .J+ tsd[ieti:- f]gkr-sr.on; rv Í1m rnku pr=rtarg r+r*tiei
mu-tieli,ém,v uniewaZnié" poniewai waZna zostala tylko jedna oferta- Prawdo¡xrdobnie fudzie
rlr¡fir¡a¡rsc*-ai¡i< z l-.lrr,qdu i!{ar.s:s&{r*-skiega ''rv -*1--vrkcrsci 3$* 0f}S eJ na dire lata./200 000 m
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ten rok/, stqd rozszerzony jest zakres- Cry to jest niegospodarnoÉó? Czy efekt koúcowy bedzie
nieg+-r¡rr&rilri-sL'iq? $;¡dr4. is kdq rarrgli Paáqt.,ra i¡ceei* iv{*derni:ncja kr"¡l*ktc}m C ciqgeie
sig od 1999 roku- MyÉlE, 2e Pani Radna Szreniawa doskonale o tym pamigta. Przy uchwalaniu
-*tra$egii rr-r:r*-*ju zo=sts+ñ ia ujqte ¡ra eeerwie* 1999 rotr: liir*e-*t,reji dotyefs.i.as nie
rozpoczqto z powody rozn:éw na temat sposobu wykonania aby nie ponosió dodatkowych
r ilt+irrw- Nic zrcaliz¡rwanis iuwestycji ua r:iicy Gl$ir-ackiego nie wvnikalc¡ z natr,.ej ztej
woli. Brak bylo woli zarz4dcy partycypou,'ania w kosztach. Nastppuje porozumienie
i ul Gh*'mliego z-asaaie ¿realizr,ri,*'asa rv dwiic$ etal-rmh: d* trl Sd*i*-ej a nasÉqpaic dri
ul- Jasionka. Stosowne porozumienie zostalo zawarte z Wojewódzkim Tarz4dem Dróg
Krajou'r,*h i Autq¡strarJ .*' Kieleaeh- rÁ'ad*ci4 na ¡¡L Krzy'wej - drobne p-zelei?=enie
wynikajqce z budowy obwodnicy. Je2eli po ukoáczeniu budowy obwodnicy bgdzie taka

Enrtrzeha a:r.rbiniy ts- P€rki¡¡g prry {-irzqdaie l!{iej-slim - zr+bi<lrs-r {y"le- ile by'lri nuri.na;
poprawiono chodnik i wjazd. Nastqpilo porozumienie z Urzgdem Skarbowyq pruekazaliSmy
w ufuezsrrie c=r{.'c grirntúw-. {ir¿qd Skaúol*'r' aat¡i t<¡ ¡r- raaueh w-lasuyeh *rodkirt¡'-
Co @dzie dalej - zobaczymy, poniewaZ tocz4 siE rozmow¡' ze Starostwem w sprar+'ie
u{r*orz*nb r*.sp*l*egir eentrum dmini*r*>jroeg+= fz,q# in¡res{re¡L Llixe Panifr*-íi
wymieniali, m. fui. Dojazd i Reymonta, przeprojektowano, aby uzyskaó lepszy efekt. Chodnik
rv Plqdrreh - Pa,i-síi".<-r.*nru.y- t-r,vii alCr:ymi w po¡,rzedniej kad*ncji doi,lconale rdsiq s{}¡;E
sprawg, dlaczego nie moZna bylo zrobió. Nie mieliÉmy prawa dysponowania grunten:, a bez
leg* prawa nie uzyslia s{ ¡x:zro-ole¡:is ¡s h*di:i*¡= Wh{eisiri nis w3rar,al r,grrd,"-'; nic ir¡r-ri¡¡a
byto doj5é do porozumienia odnoinie przejEcia przez gminE tej czqici gruntu. W ubiegtym
r:rt¡r l*.rklu-h-e iiegacjacji udalc nam siq to a-ralizau,-ac, jednali reatizacja inr*estycji nru.si b;-*
r,r' porozumieniu z Generaln4 Dyrekcjq Dróg Krajowych- Samowolnie tego nie bEdziemy
_ ^ L : :  - ^ - i _ _ _ - ^ :  : ^r!'{r+: i:{-xl!sr#d¿ 3*t fi: ¡.adasie zar:;gt{1. <tnlgi- W i:icigy* rrrku rl*eem,' lx}dFi*i
porozumienie, aby zrealizowaé to zadanie- Ulica Malogoska byla najdraLsz4 inwestycjq
druga.x4 jdsa re-<rstatnich ksacJh h14a realizli'\eaffi ú'Jgdrcgrwie= Kcrszfap-ab 5xrm*l ? ml zt,
z czcgo w wyniku porozumienia" my mieliÉmy ponieéé 5A o/o. Czpéciowo koszt¡' zostaly
:rsliss'úa$€ w rsku 2ilS? rsisn¡iast re-sz{q m*sreliim* &rpki{ ixry':*-i-tere ¡,r' ra$B{h
naszych 5ü %. Paústwo robi4 to, co uwa2ajq- Ja równie2. Nie pozwolE so@ manipulowaé.
Bu'liei tqdq rcalizriw*l ilia ealego s¡r,rteczen-rtlv-4 a nie dia -*'6skiej grufty ludzi.

Kierownik Zarzadu Budlnków Mieszkalnych Stanislau' Jach powiedzial,
z€ $d kr*:ietnia ubieglego rnlu kieruje ZBi"i- P+ ohjqciu garslwiSaa si-*'ierdzii" ic jeS rdui,r
zalegl.vch spra$i remontów i substancji mieszkaniowej, która w pierwszym rzqdzie powinna
b'3:é rerwratrlll-anut Brakai,l-atE¡ r's t¡r crkat<i 4fti ffA ¡i !l'e uraÉaiu r-rhieglegcr raku" oprécz
planowanych 100 000 zl zaktad otrz¡.rnal jeszcze 135 000 zl. Realizacja bud:Zetu ZBM

ir,-spo,:nb sat{€pr¡jq{y: na:apkrm¡Eane 4fff {{S zl praekr+e4'-liÉm1'¡*-?l}$3 rrrkr:
przekracryliémy tzw. remonty kapitalne i w ogóle remonty. WykonaliSmy 839 000 zl- Mo2na
hJ"li.r r-rsi4x i iik rrrh¡e nie W t*go íypu r¿litadash aie ma z.rskii Staramy: siE arlatr*iae
pieniqdze w inny sposób. Z Cefarmu otrzymaliÉmy na ten rok prawie 100 000- Gdyby
s¡€ za t,vnr nie r¡rsz)'{ fn }i¡' ry-'cli pieniqdry nic b;*h, h-¡ hto{ Liedyi raiuaiil $Fral+q.
Utworzyliémy wqzty cieplne w budynkach, dziEki czemu mieszkaúcy zaplac4za cieplo okolo
150 *{l* e} r:iuiej- rü't* tez musieiiiiny zair¡rla-.*+*'d= Bardzo tr,r"m chciar', at,r--{cie Paás1w-i¡
pomogli zakladowi. Nie moZna tylko oszczqdzaó na komunalce, bo jest to podstawowe
adasir gr$in)'- Leliiej arezy.*gr*r*.d z ini*<s{,reji, a x'yrrrrr:nlor*af liilte mier*aÉ
i wprowadz.ié mieszkaÉcéw.

Skc¡bsik Gnriay Bi¡rsqa Ciepluetr gxrr*:icdziaiag k ria ¡rcsie<irrniu komisji
nie dysponowala materialami, ktére mial radny Baranski i nie mówila rz-eezry, o któryeh
:x-sg-rminal Pan Baraá:ki,
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Radna Janina Szreniawa poinformowalq irc na Komisji BuúZetu stawiala wniosek, aby
na bicragy r¡-ü z¡¡e,*ozjÉ ir:-*'e-st,v-eje -kdnal¡ hunti-strz rafricrúEdZil je do hud¡=lu- a teraz ich
nie wykonuje.

Radn;*Ka-r-imierzMielralski:gkrsitrry:iierse*<izamkniqeiedyrl+sji
Rada Irfiejska w Jgdrzejowie jednogloénie prz,vjEla wniosek o zamkniqcie dyskusji.
R*dag SG¡Li.qla\¡¡ Barariski i*'nio".;liuje o przepr<rr*:ad:enie iajnego gkisax-ania
Przewodnicz1ca Rad,v Miejskiej w.vjaÉnita 2e ustawa o samorz4dzie gminn¡'m

rxSxaf:iie ssrwi i¿ abse¡liii*rium ¡xdlega gloso'*ar=ix ja,wrer*u

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq Nr )LX/196/04 w sprawie przyjqcia
-spr-aw.+r-rta,:ria z- -n1'-kcuur-ria F,¡udZetu mia*st¿ i gminy JEdr-=jés' ¿a rr¡k 2003 oraz udzielenia
absolutorium Burmistrmu'i lvfiasta Jqdrzejcrv4 nastqpuj4cq iloiciqglosorv:
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Ad.  l l .
P¡-¡e'J-stawieiele hi¡ira pr-oSekto*egr.r: dr inz-- Kry,sry*na Rz-epin Kurt¡iet, mgr inZ.

Waldemar Kinicrski, dr tní. Ierzy Banaé otaz dr inz. Tomasz Bac4ráski cmóu'ili
. . : ^ . - - -_ i r^ - .  _ - . ^ - j ^ *¿_.  *^  r_* :_^ - : :  ^  ̂ _ . . ._*_^¡ * :  r ^ :_ r "é i f ,  i f .  p iask¡Ch
l / t1fgr)fir\4rtr l lrt} r*¡t¡ l i lrt l .! ¡ l l l t{¡SIII l l4LJl rtEl_v-:L¿L-¿i+ll!t -*-tEtl

Wariant I
ms.l-r'-:t<ipaú in-r.kcrr-z,r.stania i=<riirj4c,u-cli slriektaw- Ko.srl te*hnol*gii okoti¡ i2 nii á

Wariant II
ulhd h,"-hrydowv - iryhorzy'stuje ezg# ktiiej4ye h ohiek¡é**- Kcr.szÍ íeehrxrlngii oknln i.1
rnl zf.

l t , '^*i^*+ f lf
rt r¡i ir¡¡Ít ¡¡¡

r.v,vkorzystuje maksymalnie istniejqce obiekty- Na kcÉcu procesu trzeba podawaó
por:-wk€, cn zwiqk.srv k*szí,"- ekigi*atacji KosA itchnologii iiknhr 7 ml zl.

Dr inz,- Kry.si-v-na Rz-epin Kurt¡iel zar*kilmerdi,r*ala raariant III.

Radna Ewa Ptasznik porviedziatu tz ustyszal4 2e III rvariaÉt jest najkorrystniejszy. Radna
p+pr+si&i a ¡riitwienlzenie-, ?e tqrleie t¡i k*szl-ow-ac ? ml, lub, okrrilsnie graniey' kosztór,r'
.,+' przlpadku prz,vjgcia tego wariantu.
Dt itiá- Kry:ty'na Rtcpi¡r Kurf¡iel ¡:oinfirrns:*-ala ¿e k*i*e¡eja {}pr€,r}1*'4r-É l;1.1a rl' sÍ:vez¡iu-
Przedstawione koszty dotycz4 technologii; nie dotycz4 wyceny obiektów towarzysz4c¡rch
i nie :=4 ¡sli¡iirlir¡rw'aflr ceny, pxrnig-r.vai i-rir il,"sgrnnweura i,u-mi ,ian,r'mi Realiz"aja ¡-rhiektów
towarz,vsz4cych uzale2niona jest od miejscowych warunków i to musi wykonaé projektant.
W lej ehi*ili mar-¡rv pru'ff -da¡-rc od prolttani4 szacujeml ie ,rhiekí,r lo,*ar-21-srage
kosztowaé kdq okolo 4,5 ml, natomiast wzrost kosztów spowodowany zw.vzkq wskaznikó*'
je$ crkiilir 5ii-*ii¡kqúny- S¡+ t<¡ dairr ---qzscu¡*((l!.!E- Pmjektant dokkdnie il-wcenr dla warunlióu'
w Jqdrzejowie. Poszczcgólne warianty wychodz4 nastgpuj4co :
Wa¡íapr I -':l-¡:lo 2i"5 t:il.
Wariant II - okolo 75.5 mL
11,'+¡j¡¡r fll -^l'^l,r li *i

r f  s  e ¡ ¡ ¿  ¡ l ¡  v A v r u  t  J  t t t t .

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska zapytala Burmistrza" sked
!¡-eál:¡i€í¡¡y' te I 5 mi z't=

7o
4
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Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e stara siq, aby tak waZny problem
rv ¡alEr-esie gnt¡xrdarli r*odue -scieliicirej hy1 rani"'i4zany Fr¿). pclnwey" -{rodki;*' uniiny:e}t-
W tym u'zglEdzie skladam,v duzy wniosek opie'*aj4c¡' nie tylko na modernizacjp
r,rez,r.sreralni" ale na rr¡odernizaejq ealego uhHu r*=odrr-r kenaiizm.yjn€gr na tcren-ie g¡niny.
Projekt ten rna duze s"snse pod wanmkieq 2e zda¡4my ze rvsz.vstkimi pracami
pr+gktoir-"rrni; st4d dzjsiejsz,: ueh*-ala rv--sprawie *1-boru konce¡reji Wniosek ma realne
szanse? aby w tym roku byl rczpatrzony.Z naszej strony zrobim,v wszystko, aby u'niosek byl
zkrisnr:, a.try nxrgl tryi roz4rafam,r: y:ry1,r-ilxie. Jak ka;.-dy* i*'r¡io¡ek" btdzie mial odpowiedni4
pnnktacjq; Trzeba uzyskaó minimum 6A % maksymalnej ilo5ci punktów, aby mógl byó
roz¡raf,r:+ny- ¡roz,r1yr*-nie- \¡,'dil.ski €ga *pu m4!a. dur .qzárls€? tn dotyez4 &r:irj Su.pF 54
powolane struktury': Ministerstwo Gospodarki powolalo te struktury na szczeblu Urzpdu
&'ojerródr*.iqo i tJrr-qdu Marszallor*--sliiego" lÁ'nioslii H+roryatryT!-ar$e od I ligx.a- Prz,v ?5
Yo zaangthowaniu érodków gminy bqdzie moZna mówió o kwocie 4 ml. Na modernizacjE
eez,r-=szczalni t4dzie wydane okcla ? rfil zL fo rok, nie jesf to dla na*s dr¡?¡ ot-rciq¡"enie prz;'
realnym spadku kosztó*, splaty poprzednich kredytéw. RéwnieZ NFOS bgdzie darval
prefercneyjne krd,lt1 na realizaejl tegii typi¡ ini*esyeji- Siaf ms na realizaejq lej kor--H'etlÉji.

Soltys w'si Sudól Józef Lato prrypomnial, 2e w poprze dnrm zataózie byl burmistrz,
by*! rér*nici pr-ze*adniczqpy kermisji reÉ'iqj,ne; a *1"dane na *czy-sz-czalnir I ml fx!-sdy-
w powietrze i trzeba je zaplacié jeszcze nz. Tneba to zrobió - nie ma dyskusji, - ale czy
r*lizacja nie $zie taL¿ jai. pr-rprzednio? S{4d proihe o od¡xiwbdni rradz¡-rr.

Burmistrz Leszek Kapcia poprosil, aby wyrazaó siq precyzyjnie. Bylem w poprzednim
zar:-a¿1zie. ale -**'y-Lx'rr prr.+etrtr¡ reia{rzy-gniqeie wltonair"c.a nie natezaly da mnie= ivfa?emy-
rozstrzygaó na tym etapie: powolanie komisji przetargowej i ustalenie specyfrkacji warunkór.v
zanr-x¡¡*ienia 3-¡ealizawanir poprrxdniej in:*es{1eji nit do kr¡r¡ea je-sf $rm.rr*e, hi} 1$,
co zostalo zrobione bqdzie wykorzystane w calej rozci4gloÉci. Mo2emy mówié o wadliwoÉci
x',vkr:mnia prz,ednriot-u ¡xiprz=ednirgo zarnf,ir*-ic$ia m*r7-emy rrx;¡*-# o zly-ch sr-izli.,voÉebch
eksploatowania. Z tego tytutu jest sprawa w sqdzie i S4d Gospodarcr¡ bgdzie razstrzygal.

Dr inz- Jerzl'BarnÉ powiedr-ial= áe or4ysz-czalnia $e rei-ió.¡- ío ? linie techr-r*ingicrnr: i
ocryszczenie osadów, 2 - przercbienie osadórv. Stacja odrvadniania osadów zostala

eal*n.¡'isie raadapttw:ana i tara ni-e üra przcb'ud*rtul- Jes{ d¡¡l,o?-enie, ba
technologiczne ciqgle rosn+ Osad musi byó bezpieczny pod wzglgdem sanitarq'm.
Cgsralrr* to, rü tü¡'fi z{rstfl}o r*:¡kanaiie r*-zakresi* przerat::,-iania od$óir-tt$;ie pr-roox=-é
jeszcze parq lat.

Ra.lr'l' Adam \,\'f'jcik stwierfuiL ze d1'skusSa h,o"la nhwenr^a kazrC;* nngl w'ziq iÁ' ntej
udzial * i slusznie. Kazdy dmucha na zimne, aby efekt dziataí byl u'pehri satysfakcjonujqcy
i ah,vÉmy u' prr-r'sr.losci nie n-rieli prohlÉnx'¡i*' z 'ry*konan4 juz nx-xlenriratj4 alr¡* ii-rne slir;hy"
lqcrnie z prokuratorem nie zajmorvaly siq tym tematem- MyÉlE, 2e dobrze, i2 soltysi, jako
pr-r-€ilsls*'ieiele s"gxrlecz.na$ci l*kalnych zabierajq glns i*- d,r-,sliusji i zaelajq Fylasi4 a -'*{a'Ji¿a

wykonawcza musi ustosunkowywaó siE do tych p)'tan. My5lp, ie tak samo bEdzie, kiedy
l.iaszrlnik }l'ójcik pr:edstai*'i prerjelty' realiam.rj*e" t*"'-sry-sey je$Smy' ¡aintcre-,ssr-.úarri +'¡rr,
aby dokonaé rvlaéciwego *yboru, aby patrzeé na rqce, na wykonawstwo, na realizacjE,
BE'Czi* od¡n*iednia f-ae.hai*a =qtu¿ha & t*g+ at¡y to- ee¡ irzeba trylei ,*-r*onaae= Tcletra
podkreólió, ze tamte 9 ml nie poszlo w bloto. Zostalo to zrobione. jednak sq wady nieusuniEte
do tcj 1tr-iry. i) które Pan Br¡rmistr¿ siq -\4dzi &drs* my nio r*eizem-y ezelia* r* efel--t tlch
s4dów, bo moá.e to tnvaé jeszcz,e kilka lat. DziÉ mu-simy siq opowiedzieé" cry realizujemy
o¡nawia¡q koneepcjE= Bior4e ¡xid uwagE, ?-e kazdy z Í-*s ne si"-írj Ergld irnia-diujq
n zamknigeie dyJirrsji w lynl iemacie

Reda Miejd<a -'* JEdrz-ejo-wie jedn*glerinie przyjEla iunis.sk o aniliniqcie dysliiuiji
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Burmistrz Leszek Kapcia zglosil autopoprawkE polegajqc4 na zrnianie w $ 1: zamiast:

,,Prz¡'jmujc siq d+ realizseii 'ru* lafa*h 2004 - 2Q0? inae-grjg---" t.4dzie: f;-z.vimuje si€ do
real:zacji w latach 2004 - 2006 koncepcjQ. . .".

Radna E*a Ptasanik z.rryróeila u!!'ag€, it *- $ 1 ¡* $gatüi¡n zdaniu jest nrlw4 ze k$sa
inwestycji wyrrosi okolo 7 rrú. Je2eli mq to byó dokument sluiqcy do wniosku unijnego,
sale")" ¡.nrla* *'-slnmniana. weze$niej Lr*'oQ l5 mL, lub -qkre.{ilé to zdanie-

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej zap5'tala, czy rv uchwale musi byó podarn krvota, czy
l*É:la ¿+ zdeBie skre$lió.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska uwa2a, 2e powinna byó podana kwota poniewa2 na
p+d-s.aruie tej ueh.wa$ Br¡rmi-st¡z rlur?e zxi4gac zcrbor*iq4ania

Radny Pawel Smor4g uwaia, 2e dzs naleay dokonaé wyboru koncepcji" która jest
potratrru drr preijektu To whinie pmjekt okreÉli kwotq= fzy mr.rsimy miee u-korae¡reji
podan4kwotE?

Nac-¡elnik Wójsü +dpo*iedzial ze tadzie p<rtrr:ebne przyzwolenie Rdy- przy
skladaniu wniosku, w którym kdrie okrerílone, jakie kwoty, w jakich latach bqd4 potrzebne.
Dzit ptr-zebny* j*st tyllo i i*-r-l-ryzrrie 'aytrér korxepeji, atry projektant nxrgl ulti:raé pras€=

Radna Ewa Ptasmik wnioskuje o skreélenie ostatniego zdania w $ l
Rada Miej-ska w J,qdrre;ri*-ie jerlncglasaie pr:,riEh 

"*nio.sek 
o slcreSlenie o-starniega

zdantaw $ 1.
Rada Miej-sla :r J$rajo*'ie jdnoglo$nie pr*ziqla uslrr*atq Nr XX/|9?,{}4 r*' .spra:*-ie

przyjEcia koncepcji modemizacji oczyszczalni Scieków w Piaskach-
./[ jetr.p-al¡ Nr XX/19?/04 *: zafup;aniu do profokohn/

O godzinie 14m Przewodniczqca Rady Miejskiej oglosila przerwQ trrvajqcqdo godziny
14?0.

Ad. 12.
Uw.aa_ nic zslosmni¡,

" e ' - g

Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoéci na saü obrad 14 radnychl jednoglo5nie

¡v>wziqta r:ehvalq nr XX/19&'f|4 w --spra'r*'ie ¡¡f.rrar¿enia sbl&adó*' glr,rsowania *' Sz¡italu
w Jqdrzejowie i Domu Pomocy Spolecznej w Mnichowie dla przeprowadzenia wyborórv
do Parhmentu Fum¡rrisk iegn
It-lch¿'ala Nr XXi?198/fl4 w dei protokoh.r/.

Ad. 13.
Burml{rz l=cszek Kapia rgtosil autnp+parvti:

- uzupehrienie podstawy prawnej uchwaly, o zapisy: 
",D2. U. Nr 64, poz. 593" i ,,oraz

art= l8 lrst= 3 u-s,ta\ey z d$ia 2ó li-stapaita.1998 r- {i firaa-qach putrlicznych {l}a U-
z2AA3 r. Nr 15" poz- 148",

- uz*petnicnie za{4eznika dr: ueh*al,r: $ I p}rt 3 a zEris= -DZ= U" Nr úí-. ¡roz 593".
- zmiana w $ 2 pkf 5 zamiast ,,czeéó budynku", ma byé ,,budynek".
I ]w'ag nie zs_lnszon$
Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 17 radnycV, jednogloénie

gxtuaiqla rahwalq Nr KX/199i04 i* sf,rrallic: uehwabnia sta*¡su -srüdka Pomnerv Sp*teezne.i
Miasta i Gminy w Jqdrzejowie.
A-ieh*'ala nr X-X./I99/04 r*'zal4gzeoiu d+ prot+t+&r,'.

Ad. 14.
Radea Prar*ay Danula Ki*-ir¡rska zi¡ta*ita uvr-ag+ ?e w pr:úrta*-ie pra*rrej js\l blA4

poaiew-az u.stawao.samarz4$zie gminrry-m je-st z 'Cnia I s¡arsa 1990 rotu a nie z ?004 roku
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Burmistrz Leszek Kapcia zglosil autopoprawkE polegajqc4 na zmianie w podstawie
prawnej: z-amiag J004* winu' h.vÉ -1990"-

Kierownik GZOSiP poinformowal 2e w chwili opracow]'wania statutu nie bylo
tenafu $mdkii¡¡-spejalny:etr ti/ zwi4zau z t-rm kis¡s¡¡nik pr*si a poz,rista*-ienie r¿'staf¡icie
dr,lty'etazaso.r3ch::pi$*-dotl'cz4c,v-ch,srodkóq-specialny-cL

Rada Miejska w JEdrzejowie /przy obecnoÉci na sali obrad 17 rudnych/, jednogloÉnie
po¡¡zqh u*hr*alq Nr XXl20Si04 w ,prar*-ie aniany- uetrwall' Nr X!"li I l7195 Rady- Miejskiej
w Jgdrzejowie z dnia 28 grudnia 1995 roku w sprawie utworzenia Gminnego Zespolu Obslugi

"Sz!ét i Przsd.sz!.+ li u' Jqdrzxjo*'ie-
/l jch*ala nr XXi?fnf /{f4 *"zatre,zeniu da prntnk+hr,'.

Ad. 15,
Burmigrz Le-q¡sk Kapcia *'nr¡si arrtognp:rawkE f¡olegaja.cq na z¡nianie r*: $ I wy'raz{rw

,pdatúe" i,¿daniem" na w.vrazy' ,gadanie" i,,zadaniem".
I-lir-ac nis zsjoszorur-  - - g  - ú

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoÉci na sali ob'rad 17 radnycU jednogloSnie
prlziqla ushw-alq $r XX/201/f!4 w sprawie= r,vprrruadzsnra zmian 1ú' Uchwalc Nr
XVWl83/04 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie z dnta 29 styczrna 2004 r w sprawie "gminnego
Fregramu prrrfilaktyti i rozwiry,.v*-ania pr*blemo*'all*rrtxrl+:x1-el¡ na rr¡k 2004-"
/tich\*-ala N-r XXl201l04 i*- zalagaeniu rlo protokohy'-

Ad. 16.
I-jB-ae nie zsloszono"  - - g  - - _ -  - g

Rada Miejska rn'Jgdrzejowie lprz;.- obecnoÉci na sali ob'rad l8 radnychl jednoglo5nie
pnv,zigla uehw'alq nr XXl2ü2/04 w'-spra'*is uts'orzenia -{r*dkó'¡'sprecjatny'ch prz;' Gminnym
Zespole Obslugi Szkól i Przedszkoli w Jqdrzejowie i Oérodku Pomocy Spolecznej Miasta
i fi min-v r,a' Jq.drr,ejo:*:ie.
1tieh¡r-ala Nr XXI?02/*4 x' zafuzen-iu der pr-otokeitn{

Ad. 17.
IJrryae nic zgh.vnnn
Rada Miejska w Jqdrzejowie lprz,v obecno5ci na sali obnad l8 radnychl jednogloÉnie

pqt4in$ta r:eh.*-al.E nr XlU283/04 w' .sp-rawie przy-st4¡rienia Cminy JEdrz-ejó*-il+ poroarmienia
o wspólprac¡z w zakresie prz¡rgotowania dokumentacji niezbpdnej do zloZenia wniosku
aplikaeyjnrgo pmjektu gxrd nazua. -e-*r*-iEtokrz.r-skie* tll,-ru-j¡or€ga ¡¡- ramaeh Zintegm*arrego
Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2004-2006.
,/tlehw.da Nr XX,/2$3{¡4 r¡'zaQczenir: ilo protokohr,,=

Ad. 18,
U*'ag nie zgl*srorlo.
Rada Miejska w JEdrzejowie lprzry obecnoéci na sali obrad l8 radnyclr/ jednogloSnie

¡n*zi-Ela ueh*alq sr XXr20é/04 u' sprara'ie iry-sok*-{ei -qt¿*ek ophl z-a zaj¡cie ¡ra.sa
drogowego.
lUchwala Nr XX/2f14/{f4 r* za$czeniu drl pr-r-tok+rv"=

Ad, 19,
I iu.as nie zs.hvono" e  - -  -  - - ú

Rada Miejska w Jgdrzejowie /prz,v obecnoóci na sali obrad 17 radnycU jednogloÉnie
prlzi+ta ueh*alq r¡r XX¡?fl5/04 *--grar*-ie przeancz#nia do *- drodzc pu-zetargu



l Á

publicznego nieruchomoSci komunalnej, omaczonej w rejestrach ewidencji gruntów obrr. 03
m- JErk:-e¡nwa jako rlz-iatka nr ?10. pntoznrnj Frq uL Kla^sztorrei
,tlch*ala Nr XX.i205lfj4 r*-zaQereniu do protokahy'.

4d.20.
Lhr=ag oi-e rgloszoun-
Rada Miejska w Jgdrzejowie /przy obecnoÉci na sali obrad 17 radnyclr/ jednogloÉnie

pnr*ziqla uctrr*atE nr XXi2fl6/04 v'*prar*-ie r*-rrareaia zgody: na nahycie nieru+krnwÉei
do zasobu komunalnego.
,/l.lehrlata Nr XX.€06l$4 *- zaQg.z.eniu do protskoh.r/-

Ad .21 .
I,I*ag aie zglo.smno.

Rada Miejska w JEdrzejowie /prz,v obecnoici na sali obrad l8 radnyctl jednogloinie
pnu'riqla rrehwalq er XWZQTI0"4- * sprar*-ie u-stalenia naj*iz.-szego wy*rngrodzenia
zasadniczego oraz wartoSci jednego punktu dla potrzeb wynagradeania pracownikér,v
afudniou,r-ch ir- jedmskaclr arganizac$n,reh gmin.v Jqdrzejé¡"' - 7-aktad Rerrslntowo
Budowlany prz"r,' lirzqdzie Miej sk im w J qdrzejawi e.
/t-lehg¡alaNrXX,?07/04l¡l'zat$z;nisdoprat*koiw"=

Ad.22.
Przcrpndnisq{.a Rady Miejskiej Elzbieta Wi*niesxka pinfornrrr*a-l4 r-e wy'vrk-osc

proponowanych stawek jest taka samÍL jak * ubieglymroku.
Radr-ra Ewa Ptaszrik u*'az& ie ,s1aw'ki txyf za\Dod€ i $cieki nie ¡nwinny: hy-é poddane

pod glosowanie, poniewaZ bez wzglEdu na wynik glosowania stawki i tak wejdq w Zycie.
W fy$r *ygdku funkcja Rady- pow-inna tr,vi ty-llio opiaioda.weza.

Soltys wsi Sudól Józef Lato zapfal Burmistrza Woániaka czy komisja która
wer.r'frkowala staw*j wziEla pod uwag6 rei, ü od maja luh czerrry-ca u'eidzje w 2ycie przspi-s
zgodnie z kfórym do stawek dojdzie Wzszy VAT w wysokoSci 22 %. Byó mo2e nale2aloby
teraz otrniz,vc sa*ti al.¡y poarrej lHdzie nie mr¡sieli dr:pkaf " C4' komisja r*-eiyfikt4a.ea
uwzglpdnila ubiegloroczny zysk zakladu? Skoro ?aklad, ma zyslc to znaczy,2e stawki sq za
wy-s.rkie-

Radny Jan ZiEbinski poprosil kierownika ZWiK o przedstawienie wysokoSci stawek
a r*'ndE i $c iek i u,- miastach pr-r*-iato.*ye h tl'ojeu-ódzf ua S*-iqt-okrzy-sk iegn .

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e gdyby zaklad wodoci4gór*' byl zakladem
pryr*'atnym, to rzecq;*-i$eie r-ne?Jra by nie gi*-seiwae *-=sprarrie w1--sokofti =starn-ek, jednah
poniewaZ ZWiKjest zakladem budzetowym powi4zanym z budietem gminy, waZne jest, aby
-starp{ii t,ul." ush*alone lrrzez* radnyeh- Mnzem,o- dy:.skuto*af rs ter-rd p-z-eaaezenia
pienigdzy uzyskanych Wez zaklad. Radni powinni czué potrzebq nie tylko zaspokajania

flpJrT-eb -s,po{eczrry'ch- alq rórlirrieá dzidasia ll' kienrsku gsnemwaaia doc.heidów g¡niay=
Dlatego burmistrz poprosil o nie unikanie glosowania nad t4 uchwal4. Potrzeby nászego
miaga pr'd kqlem **dociryér*, kanalizacji i oeryszcania Écieków s4ol:reÉllrre.

Kierownik ZWiK Zbigniew Lato powiedzial, 2e zgodnie z internetowymi
informaejami doryer4gymi prac Srjmu dostarez¿rue u-ady i orlprr:u-adzanie .iciehów t{dzie
objqte 7 Vo siawka VAT. Poza tym stawki tar!'f sq z-atwierdzane ceny netto i brutto. Na-sza
*idza jts taka, re ¡n wslieiu do linii VAT siq nie zmie$i Kiemr¡nik g:u-bdzial, ii nie j+*l
pra\er1+ -jal fxtdajq m*dia., it *'JEdrzejowie rr-ada je,st r.nidroz*r'.a

Kiefi ) &nik podat rx-r-v:kosc -sa:*'eli :ra rmdq :
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Gmina Gospodarstwa domowe Pozostali odbiorcy
Jedrzeiów ? 5 { 2.62
Kazimierza Wielka 2,78 4,56
Pincmw 2,35 3,80
Busko Zdrói 2,42 2,50
Staszów 2,50 3,40
Sandomierz 2.51 2,51
Opatéw 2,46 4,75
Kielce 2.47 3.55

W ubiegl,vm roku ZWiK w Jqdrzejowie osi4gn4l zysk w wysokoici okolo 200 000 zl, i jest

ukrkor*'an-r" u,- budynhr prz)t tú PiLsudsLiego-
Zaklady wodoci4gowe w Polsce nie s4 bardzo rentown€, jednak s4 zakladami atrakcyjnymi
dh *-ryitafu rrarqtranego- Pie*iqdze z rysl<u to jedy:ne pieni$ze" L1óre aktad m-ni,e
przekazaé na odtworzenie majqtku, np. na remont wz4dzeñ specjalistycznych na Wilanowie,
którc orrzy'mali^{my- 'r*'.spadkrr W kalliukeii rua rr¡k bi*:ay 6 gr= *'wndzje i 5 g. r*: fuiekach
jest przewidziane jako zysk. JeZeli chodzi o umorzony podatek, byl to podatek od
nien*t:x¡n$-cei ktqrr," nie byt ujgty- w tar:vfach- PoniEr¡¡az rx!]'-r tal)-f r*'eszly r*'z-v:eie z dniem
I cz.erwca, przez 5 miesigcy zaklad z tytulu tego podatku nie pobierat 2adnych pienigdzy'.
fid,vby Burmi-crs- s:e uu.urrryl ty'eh pienedz5 autor.naty'cz,nic o okelo 100 00{t bylby gorszy

rysk. Deklarowaliémy, 2e na rok bie4cy nie bgdziemy podnosió wysokoSci stawek.
Pr-ejEliSmy rs-lrlie inu'es.vcj*: tanaliz.aeja u¡ lrzeett {-1:*akoxactr i w Piaskaeh.
co spowodowalo, 2e w rwiryku z podatkiem od nieruchomoSci cena wody powinna wzromqé
fr 4 g., a -seiekór*' a ó gr-" Pr-r; prz.vjqcirr dotyctaza-s+*-vch staw'el¡ rakld aie ma tych
pieniqdzy. Sta¡am siE Paústwa przekonaó i obalió mit, ¿e w JEdrzejowie woda jest droga

Soü.ys lvxi Sudól Józef Lato :-gadza siq= co d* ,samej ceny wod,r', jedr€k nplala
ra odr4t wndo mierzry paruar}rje grorlwyz*szeaie eeny wod v^

Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalE Uchwala X.W208|A4 w sprawie
z¿tw-ierdzenia tar)'f ZakHrr Wodociryów i Ka,ratizreji r*'JEdrz*ejowie za z.binrose
zaapatrzenie w wodg i zbiorowe odprowadzanie Scieków, nastqpujqcq ilo5ci4 glosow:

7 a - 8
Przeciw - 5
V/grz.r.'rskr sie - 2" - - - - J - - - - - "

I-ir:bwala Nr XK/20&0a r*'raQ*zeniu do protokahri

Ad.23.
Radna Janina Szreüowa pyt4 na jak4sumq zostaly sprzedsne mieszfuzniq komunslne i grunty w 2003 roku

Burmigrz- frsrek Kagreia od¡n*'iedziat, e by:kr t<r r:¡sa*-iase przl'ueh*alc x-sprarvie
przyjEcia sprawozdania z reahzacji bud2etu za 2AA3 rok. Jeáelí potrzebne sq liczby,
to z"sdrrLsz¿m d+ uydr=ialu Pana Ahrarm*'icz4 kfnr,r daktadnie praed*aw'i- jakic mie-sz},ania
i a jatiie kr*uty zosaly'ryrredane=

Rudns Jqninq Szreniawa pytq zu ile zostd wremontowany budynek na ul. I I Listopada po bylym WKR

Btrrmlstr-¿ Lc-sz*h Ka+ota *dpau{erlzial, ie ¡e¡rsst derty'czyl oie hudy'nlu WKR-u lec¿
sqpiednich budynków na tej samej dzialce.

*cdtw,{sti¡¿g S:rr'*i-aaw pyl4 ja& sQ pr"'-d.fdanítt syt *Eja . w Parts 7W!-'zria

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze wptyngly dwie oferty zagospodaro*'ania
tegn tÉreru¡ z zachar¡'aniem daty'chcza;srrr*1ch fiuúeji rÉg€) ter€nu Oferty zrr,starq
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przedstawione radnyrr¡ aby mogli siQ wypowiedzis{, któr4 ofertE w,r'braó, po czrvm
pr:r. esfryimy dr: r-ealizacii

Radno Jrnins Szreniawa prosi, aby na ul. Josionka, w prswa od ul. Partyzantów wywieÉé ktmieniq

BururisFz L*srsk Kapeia odprowiedzia{ ie r*- rarnactr rer¡v-rnfów'zosfsnie to ¡*-vknrqle,
jednak do czasu rozstrz¡.gniEcia przetargu m rennntS nie rnoZna okreilió zakresu i wielkoéci
rermr+1$-w-

Radna Janina Szreniav,a prosi o zamonlou,anie pragót+,zwalniajqcych na ul. I'lurcnpiec Il i ul. Sienkiewicza prry
wjeÉdzie od ul. Parlyzantów.

Burmi-str¿ Leszek Kagsia od¡:or*iedzial- re zc&li.enre firogow mrrsi hyi poparte npinr4
Komisji Porz4dku. Na tym terenie juz istniej4 dwa progi, wiEc nale2y siq zastanowió" aby nie
r¿bklko\*aÉ asiedta ,,!eze.ti Knmlsja r-rz¡e f¡ z¿ Fotr:sllne tqrtziem,"* mrrsieli przcwtdzi*e
irodki na zakup kolejnych progów mvalniaj4eych.

&gd*,s Euu Plq;vr¡ík -a.' *,rrg&:r z zqnie'lhalúqwi- prosj Sarl¿gtslr:¿t * przedsltsx:íeaie lwr.twswgrawu 'kídaú.

majqcych na celu remowy dróg gminrcych Jak wyglqda sprawü crystoíci? Moie osobs odpowiedziclno za to
powie, jakie írodki zostaly przeznsczone w tym roht i czy czystoió siq poprowi.

Br¡rmi-sgz l-,e*szsh Kaprc=ia ix¡F¡rr'rsil Kiercr*nikaJe?=eu-skiegcr u r:dzjelenie od,powiedzi

Radny Adom Wójcik pyta, jak przedstawia siq sprawa zadluienia gminy? Czy zadluzenie roinie?

Burmistrz {"esrek f-a{Eia odg"nwierlzial, ?e Pani Skartrnik przedsa*ita prz-v
omawianiu uchwaly w sprawie absolutorium.

B**+, l-fupt r*ójti.t, pyr'a jü* *yglúa +,rutgla *iwirt-2 w r.wssej gnzínic Czy aiviátt l¡+ t¿p-s

finansuje, czy *- dalszym ciqgu pr4tnosi straly?

Burmistrz f-eszxk Kar.Eia 5x-rprosü }C-errr*nika F-slnlka sj udzielenie odgnw'iedzi.

Radry¡ Jóref Kqdr* w zv,iryku z qtgnalami mieszkoúcóu¡, pyta, czy *wrto segregowoó imieci do koñewrów,
skoro sq razem Wsypryane na wysy pisku.

Burmistrz l.e-szet lkgreia od¡n*iedzi.af 7-e zr,r-sfalo *1'darc ¡rolecenre c z¡brarriu
wszystkich kontenerów do segregacji z calego terenu gminy i pozostawieniu tylko tam, gdzie
indy're'idualnb lttoé Endejmie eiqzar *trz):mania r*- ezystoiei- Z$sfal oa-iosarny' Frzetat-g
na zbiórkg segregow¿ulych Smieci z terenu miasta i gminy. Sq wyznaczone terminu odbioru,
o eryrn zcl-*ali gn infnrrrn rrani mie"szk-ancy-

Kierownik GZOSiP Jan Robak poinformowal, ze w roku 2001 do uchwalonego
bud:ety- r¡"raz ze z,otrei*tqaaiami wymagalnymi graina dotoryta kr**tq 513 5l6,flfJ zJ, W roku
2002 bud¿et wykonany byl w 96Yo ale bez zobowi4zaú wymagalnych. W roku 2003 wszelkie
néleff.r{r-iei rr'-sf,o.srnk¡l do rur"nz.ycietl pracor*trikóu'ertstugi i artmini-*racji oraz- ds$a*ców
zostaly uregulowane. Trudny bud¿et jest na rok 2004 poniewaZ nie ma dotacji celowych,
ktore try-ly r*- latach gnprzednieh- Bqdzie -riq to odtrijakr na *;'datkaetr rreezr-r'rx7'eh.

Kierownik ZBM Stanislaw Jach poinformowal, 2e przy ul. ll Listopada 13 zostaly
w)*rerry.l{ssrl-a$€ d*a miesz}ania za k*atg okrrl$ 5fl 0$f-l z}-' Frzl'r¡L Piúez$wskbj 16 zr}stat
wyremontowany w drodze przetargr o zamówienie publiczne za46 000 zl.

Burmisrz Leszek Kapia d$dal, ie r*- *--rrernontor';ary=elr miesd¡aniaeh mie.szl4i4
lokatorzy. których nikt nie wyranci na bruk.

KierqrlT¡rk Lecla\!'Jezep-ski pcinfaruruwal ás k-asze rla terenis miasta -sa. ognóZniane,
co drugi dzien, w obrEbie rynku corl"iennie, natomiast w parkach dwa rary w tygodniu. Poza
tlm s4 ssoby:, którr ehodz4 i zbiemjq Bapierl-i. W tej eh¡*ili parki .sa. juz przy"gnla*'ane
do sezonu: sq pozamiatane i pograbione. Na pocz4tku maja zostanie wykoszona trawa oraz
zo=c,fanie *1'korueny' rertrlnt tap'ek i rrsl¡r+-isnie !ulw."---ch law.ck- W rni}:liesz,vm ezasie zn^*anie
r*sry-slio z-rr¡ bior¡e =
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Radna Ewa Ptasmik przyznala,Ze ludzie pracujq jednatq jezeli prace siq zacznie,
ta tr¡eha p shoncryé- Przed Wielkanac4 tr¡fv ,quzafcrls uliee i na -sw1-iqr,r z-o-staly' na r.rl-icach
nieuprz4tniEte kupki Émiecl które le2al.v do nastEpnego tygodnia.

Burmigrz Leszek KáEleia g,ropmsil, atry Pani Ptasa:it '*xkarah. na któryetr ulicash
wystqpila ta sytuacja aby b;to wiadomo, któav zaklad wykonywalpracQ-

Rsds Ewa Fta-s¡',rrik- powiedz"ial4 is ct¡od¿i q| uliee: Bartnry-=, 3 Maja Jana Pawla Il.
Kwarty iw okolicy koéciola Sw. Trojcy.

K.iemrryaik JereE:ski gninforn*.*-al, zr ptrs ru tyetr ulicach juz sq *-'vtnrure-

Ld" 24.
Prr-e*'orlaiczrya Rdy' M.ie"i-skiej El"triela Wi-{nie*-,sLa prrypomrrial4 ie zgadnie z art-

24 f-m ustawy o samorz4dzie gminnyrn, z dniem 30 kwietnia uptvwa termin skladania
o-s¡¡iadsTsú rnajqtkoxlrh prEZ radnyeh= Pre-**'+dnieaga Rady poinfornnu?b,
ie oiwiadczenia bpd4 przyjmowane rv Biurze Rady Miejskiej do pretku 30 kwietnia do gcdz.
15110.

Burmistrz Leszek Kapcia zaprosil wszystkich na festyq który odbgdzie siE w dniu 1
naja na plaeu prz)'ul= Chrobreg+- Fdrr rrrzpoeznie =siq c godzinb l4ra od pr¿egldn kagel
i zespolów ludowych-
3 Mqia r-xltqdq siq ur$ezy'sre ohctrcdJ'- rego -{r*iqrrq kqtzjg slsz4* w bérej \*-ezuq tsJ:-iat 5roczty
svf on¡ilunrrro
J ¿ É ¡ @ V W ! .

2 maja w Chorzewie odbqd4 siq miejsko-gminne obchody Swigta Straiaka. Rozpoczqcie
o go-dzinie 15* prz,n'haptis;-.
WniedzielE 2 majaodbqdzie siE równiez festyn w Wqgleúcu. Rozpoczgcie o godzinie 900.

Prar*'odabry1" l-PR ¡¡uécil ut'ag€, e dutr| siq rm,rr*:i o sprr4fanir4 jedruk" a.b1'bylo
czysto, musimy wszJ-scy o to dbaó. Pan Bryla zaprosil na spotkanie z poslem Bogdanem
Pgki€qr r*-drri-r-¡ 16 rraja n gr:dz:nie l5m na Ps^sak-ach-

Soltys wsi Jasionna Wanda Marcinkowska zapytala" kto odpowiada za zbiórkE
ruate¡iak¡*' na '*sbch; Pani Mareinkor*'.ska ¡niafnrrrr-r'*-at4 ie r*'daiu r*tzrra.!sz3'rr-r miah b;:é
wszystko odebrane i do dziS stoi w workach. Pani Marcinkowska poprosila równieZ
o raher{rieer-enie mr*u, który- po pnglqtricnin Sw-arza ::grei?cuie qrÍ¡z o k"r€gt na m=$cl¡ do
szkof,v.

Mies*aniee J$rr-ejowa Pan I Ira¡rsru'd*i painforur,r*'al, re do lJrryd$ Miejskiego
wpf,vw¿je pisma w sprawie osiedla Zielonki, na którym jest duzo Émieci i nieoczyszczona
rr,e.sd,¡¿- W z.*-iqztr: r f¡,irn-, ?e. za hmu'arem je$ pqtla arrtotn-r-vrw¿ na osiedlu sqtumanv- krrrzs
Na ulicy Topolowej jest zrobiona kanalizacjq która nie zdaje egzaminu. Na ul. Klonowej
i Dqhn*ej nic ma kratek Seieko*1r[ ka$al.v ta¡r:."awe nir $q sz]'s7c7r]$e" a $4.',r-i€rzehaia jesf

zniszczona. Pan Uramowski zwrécil uwagq, 2e méwi siE, i2 parki sq cryszczona a w parku za
hr+r*arem jes. b¡ds¡-

Naczelnik Barbara Blaszkiewicz odpowiedzialu 2e w ubieglym roku na wniosek Pana
Urarmu¡sliLgo rzadra tr,vla *z"r-,sz*znra Tq gdzie ni* pl,wic r*rld4 koryt-n ps ery-"srerCIne
i ho.rrnrle- Pani Bhsrlier*'iez poprosila a aie *prcrr-arlzanie radn;-eh r*: hlqd

Soltys wsi Sudól Józef Lato zapyta\:
- c,s zrsc.ry -*ltona*ie in*estreji ut- 11 Lt*rrFadq
- czy 13-tka dla pracowników ZRB jest pbcona z budZetu przez gminE,
- rlbezcgo dwie komisje rto=stal,v od Pars fhudzjka d:¡¡ie mfue rnfcrr.nacje na fsrraJ

dotacj i dla,]'{aPrzodu",
- ezy praw@ jest, ie praco*rricy l-kz6du Micjskiego &r,gali w uhiegllu mbr po I ilfl]

¡J&rd.gkr¡*ego*luagrr-rdzenia
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Burmistrz Lesz.ek Kapcia odpowiedzial Pani Marcinkowskiej, ze u1'jaÉni sprawg odbioru
sr¡r*wców wtérnveh nalsls.lie,st w -epra,wie ro\¡,'r+ sknnlahfilje siq z z*rr4deq drrrgi

Kierownik ZWiK Zbigniew Lato odpowiedzial, 2e to, co zostalo zrobione na ul. 11

t"i{apada j*s odEt" rx' kaszl*r,usie: arsfab w1'mienioaa in&asn¡Lt¡¡ra rxndnciqga*x od Al

Pilsudskiego do ,,pompki". Oprécz jednego uykonano wszystkie prryl4cza. Ulica zostah
prrygoln*:ana da uynilany ehrrdniJrór*'-

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e Targowica jest czgÉci4 ZRB" a informacja
r: t3-tee drr+'ez-o xxz-r'-stLieh pracr:rxrrikór*' 7-RB Rurmigrr z.slxrr*'i+z¿l kiera¡¡rska 7-RB

Leslarva Je2ewskiego do bardziej czytelnego prz!'gotowlwania materialów w pr4'szto5ci.
W spra*-ie dstacji dla j,lapr:.odu" hurrsi-qrz- ur.via{rr}, ?s *-r:rosr oua 65 000 zl, Pasi-e*-ai. u¡-e

kuzdy rachunek moZe byó realizowany, klub przedstawia wiqcej rachunké% aby byta
¡s-r?lir¡-o,sra3.bon-r.

Przeu'odnicz4cy Komisji Rewizyjnej powiedzial. 2ePan Chudzik przedstawil rozliczenie
!o-E:{é*" jatje prz,r'golow'al klrrh Kamisja zaÍ4dda verlicz-er¡ia dofac$ =d.qd xnic-'=sek

o opieczqtowlrvanie faktur.
Buuig¡-I=es¡ek Kapnie *-]ja-srrit, i-e mr¡,qi realim:*ae z.olnr*@ania r*Srrik4iqee z rrsta*y*

o pracownikach samorz4dowych. W ubiegtym roku budzet przezrmrczany na administracjq nie
z¡¡stal x' gx-hri .re,aliz-ar*'any *' t*sstii xSrragrndz-eé- Osz*z.qdn*.ici z.os{ary-L grczyrniole
miedzf innymi ze wzglqdu na zainstalowanie nowej centrali telefonicznej. Je2eli ktoS chce
*trymac srszrgó tnwe infnrraacje, 7¡pr¿LszÁru dn t -Tr4du 1!{i*}. slir gn .

Radny Adam Wójcik powiedzial,2e sprawa l3-tek i ksiqgowo5ó bud2etowa s4to sprawy
sFesyfie"G- W;da*'a:nie pieniqdz]'pr:trti-crnycb t* sprar*a d+klslrie kontmlr¡*'am Per*ny-ch
rzeczy nie da siq robié w ksiggowoóci. Skarbnik patrz3¿c na listy od razu wylapie
ni**godrcÉei- Nie je-* w*-liiue" ab; l*oÉ di)*at d¡¡'ie 13-tki-

Wiceprzewodnicz4cy Rady Teofil Sqk pou'ieázial, iz jest zadovvolony z obietnicy remontu
pr:epu,stu pod r.rrr-stlri em prz.t' -w&n le r*- Ja-sicnsie-

Naczelnik Maciej KoSmider zaprosil na przegl4d zespoléw dziecigcych w'dniu 29 maia
n grrdziaie !{Jm w &rsr¡ Kultui-¡¡ r+-Jqdr:xjor*'ie.

Ad.:5.

Ze wzglgdu na wyczerpanie porz4dku obrad Przewodnicz4ca Rady Miejskiej

Prr¡¡.e*d¡+xts#É,t

TerLsa'Bbio*rko'' Prz eu, o dni c zqc a, Radjt M i ej s ki ej
w '!a-$zei6l,ie
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